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. transferred they should be transported by bus and not on thp train'
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Warden SANFORD advised that he had no information what-
soever regarding the granting of paroles to the subjects, 'and the prison
authorities merely state the facts in their reports without making any
reconmendations as to whether a prisoner should or should not be paroled,
He recalled that CAL'PAGNA, D'ANDREA, and DE LUCIA were very talkative L
and were continually bragging about their exploits to the other prisoners, d'f-{ 1
He recalled GIOE as a tough, quiet, ruthless individual, but ROSELLI never ,:E,*’ﬁ{

had varvy much to gaye ’T‘h'r-mn:rh one of his informants among the Inmates
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he learned that CAMPAGNA, DE LUCIA, and D'ANDREA had stated they had . .. #e=
£10,000 to arrange their transfer to Leavenworth and were bragging about - . -
their ability to effect the transfer. .

Mr. SANFORD stated he did not make any notes concerning
the above information, and therefore did not recall the name of the inmate
who had given him this information nor whether the subjects had made these ™ * -+
statements in the informant's presence or someone else had told him about .. f:“:,
ite According to kr., SANFORD, there was no indication that this money - '~ v -
would be paid to government officials but rather to attorneys. He T g
explained that frequently an inmate will pay a large sum of money to some ~ - .
attorney to arrange a transfer or effect another favor of some sort, The
attorney will then get in touch with a United States Congressman who calls
the Bureau of Prisons requesting the particular favor and pushes the : .
request to such an extent that the favor is frequently granted. The ; o
attorney will then report back to the inmate that he had a hard fight in ot
his behalf but finally succeeded, when in reality the favor was effected by
the Congressman, K ;
v R
Mr. S4NFORD further recalled, by referring to the file of L
CAPAGNA, that he had written a letter dated July 21, 1945, mentioned .= .
in referenced letters In response to a teletype from Mr, LOVELAND, R
Assistant Director of the Bureau of Prisons, dated July 18, 1945, this ﬁf.
teletype stated "No coubt Mr, BENNETT has discussed with you the o
advisability of transferring DE LUCIA and CAMPAGNA to Leavenworihe oy
Warden HUNTER states NICK,CIRCELLA says no i)l feeling exists between him 3
end these men. Alsc a request has been made for ths transfer of PHILIP
D'ANDREA to Leavenworth to be near home, Please advise is transfer . T
recommended", P
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Mre SANFORD informed that he had written the Bureau of | B
Prisons that he did not think if, sdvisablg to transfer these men at that = < Q'
time because of the rumors floating about that they were spending money to.‘, “,
effect a transfer, He further recommended that if these prisoners ware“‘” ‘““"1

because of their dangerous propensities. However, the Bureian authorized i
that D'ANDREA, DE LUCIA, CAMPAGNA and GIOE be transferred, and this was ’;”,“’{f re
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- of infractions of prison regulations authorities in Atlantq,had taken
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done by bus on July 28, 1945, He thought they probably all were transferred

‘at the same time since a bus was being used and four could be transported

as cheaply as one, He added that constant pressure had been exerted by
friends and attorneys of these prisoners to effect their transfer from
the time of their arrival in Atlanta. The chief argument in this regard

was that they wanted to be nearer home so their families could visit tham f?;_“ it'
more often with less travel and expense, ; e ‘.~5i;;f |

He recalled that A. BRADLEY EBEN, referred toim -~ - LT
referenced letter as ABE BRADLEY, came to the prison on two or three . : -
occasions to see the above named inmates, The first time he came he had
not previcusly communicated with theprison requesting an interview but

Just "barged in" one day requesting to see all five prisoners together,
This rejuest was not granted and Mr. SAHFORD advised him that, according

to prison regulations, it would be necessary that he qualify as an attornay
for the inmates by corresponding with the prison ahead of time and giving ,;aﬁ %
them a chance to make a check regarding his status, EBEN became indignant =~ .0
but nevertheless was denied the visit., On a later occasion he again came -;l;§~-?
to the prison demanding to see ROSEILI. He stated he was ROSELLI's attorney .
and the latter had requested to see hims In this instance he had not o
communicated with the prison in advance and Warden SANFORD had a heated dis—
cussion with him, but finally agreed to allow him a visit, He thereupon

called ROSELLI to his office and asked ROSELLI if he had retalned EBEN as _

his attornocy; he said no he had not end did not even know him, ROSHLI was 0T
asked by the warden if he wanted to retain EBEN or had anything to say. to oyt
him and ROSHLLI again answered no. EBEN then said that ANN sent him, e
meaning BERNICE FRANK, ROSELLI's girl friend from Beverly Hills, Californla.'w‘ *F"
Mr. SANFORD then dismissed ROSELLI and EBEN again became very indlgnant., ©

- —— -

Kr. SANFORD described EBEN as a Jewish lawyer from Chicago,‘ el
who dressed in a "zoot-suit" fashioned with a wide shouldered cut and £
especially tailored clothes. He did not know anything about his background . .
but felt that he was a hoodlum lawyer. There was no record of his address =
in the prison files.

Lr. SINFORD also recalled that WILL SCOTT had talked with R
these inmates on different occasions but he did not recall anything unusual .
about SCOTT's visits. He stated he had no information conceming this :
matter other than that which had been published in New York newspapers, -
and was rather surprised himself:that they were parcled so near their
minimum eligibility date. He stated that DE LUCIA, D'ANDREA and
CAMPAGNA had caused disturbances among the prison populatidh and because
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© CAMPAGNA was born on September 23, 1900, in Illinois, the abn of LOUIS and

i -= v R 4
Atlanta "568-62 ( _ R AP,
i S T S
one hundred and fifty days good time from DE LUCIA and appboximately ~ :°
the same amount from CAMPAGNA, As far as his records reflected, this
good time had not been restored when they left Atlanta,

It was suggested that the Chicago O0ffice locate and Tk
interview Attorney 4. BRADLEY EBEN in line with the request contained in. bl
referenced letter, R

ety

Warden SANFORD telephonically contacted this office on . .
October 3, 1947, and advised that after a further check of the files on o
these subjects he wished to correct the statement concerning good time '
which had been taken from them, He stated that because of certain infrac- -
tions of rules they were brought before the disciplinary board but no

action was taken to take their good time awaye He noted that the rqport

in this regard was not signed by either committee members or himself, and .t .+,
therefore it was not in effect when they left itlanta. h R

Two teletypes were recelved from the Washington Field = W
Office under date of September 29, 1947, requesting that it be ascertained = .
if detainers were filed against the subjects while incarcerated in the
United States Penitentiary at Atlanta, and also that contact be made with
local jmmigration representatives to ascertain the purpose of their visit
to the subjects while in Atlanta. In this connection, as previously
stated, only a skeleton file concerning these subjects is maintained at
Atlanta, and there was no record concerning any detainers having been

Téd wrno mbodtad bbhaod oo o
filed against them while at this institutione It was stated that informa-

tion concerning the detainers would be at Leavenworthe

A A RIE N

Inquiry was also made of Mr, BERNIR, local investigator . . ".: }
for the Immigration and Naturalization Service, and he advised that S
according to his records D'ANDREA, ROSELLI, CAMPAGN), and DE LUCIA were ﬂ1§§ﬂ:{
interviewed in order Lo verify their citizenship. The parents of these .k
individuals were born in Italy, but only DE LUCIA was foreign borne Mre ek
EERNER informed that the Immigration and Naturalization Service has an o -

~ - - PRUpR e s e kb am ok kS 3
agreement with the United States Penitentiary whereby he Will be notified

in the event any prisoners of foreign birth or with parents of foreign v
birth are received, Vhen this notification is furnished to Immigration and Co
Naturalization Service arrangements are made to interview the priscners in '

an attempt to verify thelr citizenshipe

3
oy - e

L o
According to Imigration and Naturalization Service records

r
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B ANTONIA SCARDINI. D'ANDREA was born September 7, 1891, at‘Bu.ffalo, New ™ * Hif.rp®
York, the son of ALOSIUS D'ANDAEA and ANTONIA VILLO. ROSEILI was born :

June 4, 1905, at Chicago, the son of VINCENZO and MARIA ROSELLI, under the
name of GIOVANNI ROSIILYI. DE LUCIA was born July 10, 1898 at Apricena

A il S e e e

Compobasso, Italy, under the name PAUL MAGLIO. He entered the United

States on August 10, 1940, on the SS Ryndam via port of New Yorke He was " . &
naturalized September 27, 1923, and FRANK MEQ, 905 South Halstead Street, . ' ; ;.".f“"'f
and MICHAEL J. FISK, 4920 Monroe Street, Chicage, Illinols, witnessed ™ -~ 'f:" MY

T
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his naturalization. There was no information in the file concerning a.:_ S
visit to CHARLES GIOE. A

-  REFERRED UFCN CQPLETION TO THE OFFICE OF ORIGIN ‘= < =~ 1o -2idd re
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"LOVIS ChlPARA, was, 5T AL BRIEZTY; S o
PAROLE LATTERS . ™40
BYNOPSIS OF FACTS. | o é"‘
: Attention: Assistant Director 4. Rosen _."- ‘ l
T \

vlarden SANFC1U, U. S. Penitentiary, Atlanta, Ga., jnterw -~ < +. %% ’ e

v; viestld and stated D'ANDREA, DE LUCIA and CALTAGNA were A ;;
= confinually Fragging and tending to lower prison morale at ' =~ - e
5 institutiong; Said pressure exerted to effect their trans- . .. i P s'i
=~ fer +as madé-by prisoners themselves when talking with - ) R
i~ authlrities,” On 6/27/44 D'ANDREA and DE LUCIA were bew !
=» fore a disciplinary board and board recoumended D! ANDREA _:
! £ forléit 150days good time and DE LUCIA forfeit 240 days '
i T goofl tiue, At recommendaticn not signed by .arden and not S e
infeffect, “iarden unable to state reason this recomuenda- ot et
‘ R tien not carried out, T ;‘_E'-

- JUC - e -

. &‘d}f.} o
REFEHENCA:  Report of Special Agent SRR ::tci October 3, _ i""‘""".’""i F
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1947, at itlaonta, Georgia 5

Atlanta teletype to Bureau dated Uctober 6, 1947 - T
\ (s N R
DETAILS: T

4s to the statement in referenced report concerning a notation L
the Atlsnta Penitentiary file to the effect that CARPARNA and DE LUCIA had\ﬁausad e
trouble among the prison population, it wzs det xmined that the notation was L
actually a typewritten part of a routine progress-mb @t rcopcerning DE LUCIA dated ‘,'-7:.;
September 26, 1945, This progress report was based onf{ $hg comments and observa- | . .. to

=

tions of various supervlsory personnel at the nﬁisen, and the files did not
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reflect specifically who was responsible for this particular comment, and
- Penitentiary officials could not furnish any additional information,.

Warden JOSEFH We SANFORD advised that D'ANDREA, DE LUCIA, and . . .
CALPARIA were continually bragging end throwing their weight around, wnich o»ex Mo
caused the other prisoners to look up to them and try to imitate their et
actions, thereby tending to lower prison morales He explained further .
that these individuals were former gang leaders and bescause of their wide R
publicity some of the prisoners thought anything they sald was right, He .. .+
informed that D'ANDREA had three disciplinary reports, namely, conniving
to have an inmate in the prison laboratory return a positive report
showing sugar in DE LUCIA's urine so he could get on the diet line, dated . . ,
May 27, 1944; on September 10, 1944, he was cited for viclating his dlet
restriction when found drinking coffee which he was specifically instructe..'ch:v ®
ed not to do; on July 26, 1945, he had a disciplinary report for refusing a“;*‘;’%
to mop the floor which he had tracked after being ordered to do so by an T T !
officero He told the officer he was, because of his physical condition, _ . b
unable to do this type of works He was placed in punitive segregation . ‘
for this latter offense and was in this status when iransferred from Atlanta,. .

] As to the statement in referenced report to the effect that constant - !
pressure had been exerted by friends and attorneys of these prisoners to . L
effect their transfer from the time of their arrival in Atlanta, Warden - ¢ % -
SANFORDL advised that the pressure he had reference to was exerted by the - \\* Pg
prisoners themselves when being interviewed by officers at the Penitentiary.l \"* "
He explained that on every occasion when they talked with any of the prison -
officers they requested to be transferred to Leavenworth so as to be near "

their people and their people could visit them often without too much ',.'\.rﬂf_é?

expense, He stated these prisoners had no friends visiting them except o

close relatives, and ac far as he knew none of the visiting relatives had

brought any pressure to have them transferreds Hé related that only two R

attomeys, namely A. BRADLEY"EBIN and WILLIAMSSTENART, visited the prison— e

erss He explained that another inmate whose name he did not recall had told |: ' .|

him that IBEN was bringing pressure to have the prisoners transferred from ‘,5‘

Atlanta to Leavenworth. However, he did not know specifically what sort Ly P-

of pressure this priscner had reference to, He stated that Attorney EREN oot

had talxed with him and requested that these prisoners be transferred, but. ok

the request was not granted at that time, , A F"
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Concerning the statement Previously made by Warden SANFORD to the ;l;' 3
effect that good time had been taken from these priscners be¢ause of 3*‘?'1°}3‘}%1**
', Anfractions of the rules, he advised upon reinterview that on Junq_27,rl9gb,,+;{;fejﬁﬁg
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D'ANDRE: was brought before the disciplinary board at whichétime it was '
recommended that he forfeit 150 days good time for conniving in connection
with the first infraction of the rules as explained above., On the same
date DZ LUCIA was up before the board for compliecity in trying to influence
an inmzte in the prison laboratory to return a positive sugar count in his
urine so he could be on the diet line, The jiarden recauwsended that he
forfeit 240 days good time,

warden SANFCRD stated that copvies of these recommendations in the '}{PM_

Atlanta Fenitentiary files concerning these two priscners were signed by the
chairman of the disciplinary bosrd at that time, namely THOZLAS Je. GOUGH,
Associate Warden, but were not signed by him or the other uwenbers of ths
boarde According to ¥r, HERBEAT COX, assoclate warden at the present time,
the other menbers of the disciplinary board on the occasions when these two
prisoners were heard were ;ALTER SCHULTZ, Chairman of Industries at the Prison, 5
and B OVERSTREET, then assistant warden. Warden SINFORD advised that, . o

according to the copy of the good time forfeiturs beard report which was in R

the files of D'ANDREA and DE LUCIA, the good time forfeiture recommendation

i

was not in effect since neither he nor other members of the board had signed N

it., He stated he did not recall why he had not signed these recommendations, "
but probably the reason would be contained in the main file of these prisoners .
at Leavenwortih, or there might be something in the Leavenworth files which '
would nelp nim to recall why he had not signed the reports,

LI

~  REFERRED UPON CQPLLTION TO THe OFFICE OF ORIGIN =

. *"_5
Yo 3
-
R PN
o
A,
© “is—— - T
— L e : e - W S g
L - e A" ‘-1%‘n‘mww ...-.,r. T S - -
- . - - . P - -
R S it AT e A 3 } AT "‘FP )"“‘ v g.r,‘-(“\ e ﬁ-l"'\"
A e T P mwm e
- 9 £ . B X " w~, P W e e :1....,



- + E J
l:&l:mNO.l i - o oyl _f-
THIS CASE ORIGINATES AT [ ASTIINGTON TIsLD DIVISIOH 58-194 £ ok
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’mﬂMADEAT PATE WHEN MADE PERIOD FOR REFORT MADE BY ’ Iy G;
WHICH MADF {3:! r
¢HICA0, TLLINOIS 10-1i-4% 10/9520/47
"Lt CHARACTER OF CASKE
Y BRIL..RY .
LOUIS CL:PA Tiss with alilases; i AL PAROLY, ATTERS :
&
: ) o ST R g".
P iTrION LSTANT TIALCT T 1 R
' SYNOPSIS OF FACTS: ATTZiPION:  ASSISTAVT TInlkCTOR A. ROSEN o : ,.':‘ \, ‘-,t;{
’ - » : :"j i“‘
) : Fipnteen persons listed on insurance records as contributing "™ ° e
v cash collateral for bonds of supjects, interviewed. These A
" persons adnitted contributing total of #235,000 toward :
collateral sor subjecis' bonis. Maintain these contributions ”
viere made becausc of iriendship with the subjects or at the
reguest of mutual rriends. 3ubject CIOW personally furnished . . .
:5,000, which vas put up vy CUAPLES SICHA. Tnese witnesses - "+ ¥ |5 (8!
. D ek ¥y ik
dery tiat- any pressure or coercion was vrought to bear in . r,; *‘},2
o £Lonnection with the securing of this cmlatera.l. Collateral SR
o < ‘rvturned— Lo them after subjects were sentenced.  Withvthe . w‘l; ?«'{:‘ R

¢ception of one witness who received a ten per cent fee on
his c,on.,'a:a.bumon ol #15,000, none of tue remaining witnesses
Anterviewed received any interest, fees or bonuses on the
casn advances. All deny contributing any additional funds
52 behal® of guu‘)t,cts for any purpose witn the exception of
GALG B9 TEHUAS 1OVAY, a local gambler, who advised that he
ccontrivuted 'J..U OUQ toward Subject CAPAMIA's income tax
liability in August or Septesber, lvib at the request of .

[
JOGEPT CTRLCOLD.  UORNGOLD reported to be part owner of - ~his

+1 Patio and Austin Clubs in partnership with Subject CAMPAGNA, = A
LD

and 1s somelimes described asg Cicero's gambling overlord an
is associated with WILLIAL HEiNEY, veteran CAPONE gangsteriyy,

FOVAX naintains he has wade no lurtner contributions in A7 Vap*

bLehalfl of subjects. All persons interviewed deny that they .
have nmade aiy contribubions in connection with the securing: ..
or the parcles for subjects, and dery they have any knowledg

irregularities in comnection with the securing of the
a.rol
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REFLPLICE Letter from Bureaw o washington Field Division dated B
Septenver <4<, LUZ

Revort of SA dated October 9, 1947 at b . 4
Chica,o, Illinols. o 7{
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Chicago File No. 58-19L

T

DEW:LUL

The following investigation was conducted by Special Agents- r .

On Qetober 9, 1547, -\
' of the Fidelity and Surety Deperument, American Casu IR SRt
‘. rest Jackson Street, Ghioago, Illinois, vere interviewed in . - fc. 0t

.-.-nﬂ-"‘-ml
i
&
’

regard to the identity of the agent thatl represented their company at the f. ]

+ . time the bail bonds were posted for the subjects in this case in 1943, and - R R
for information regarding the individuals putting up the necessary collateral o
in connection with these bail bonds,

stated that the original contact of the American Casualty Company with ~ f - -
the subjects regarding bail bonds came about through an atborney named GECRGE f | qf
\\‘CAL;_AGHM\ who was reﬁrescatlni the subjects.in the bond matter, and who was - 1+ »

_ k
a personal friend of Agcordiag- AN contacted anq “a ,.; i
jnsurance broker by the name o S 1 'h\.'-'.iir'
Chicago, who, in turn contacted s of the American Eagualty Company and ., .-} -
made arrangements for the placing of the bail bonds for the subjectse - Y N
q stated that ther iiad no files of the bail bond transaction | = '
except for a sm file showing the names of the individuals putting up : AT
collateral for the bond and Dun and Bradstreet reports on individuals who did § +

put un this collateral. The file contained a typewritten 1list of individuals,

.

. showing their names, addresses, amounb of collateral type ol collateral, and- ""-*-gl :';
ank uoen which drawn, and, accoraulg—was originally prepared for ;
“ bof the Internal Levenue Department in 1$h3. X A 7 .\ E'

In connection with the supnlying of this information t

tated that at the time ”requested a list of the donors of
collateral, that they nad refused to give this information to They 1
further stated that at & later date, they appeared before Federal Judge HOLLI
in the Northern District of Illinois, and after a discussion, it was agreed
upon that the information would be furnished to the Internal Revenue Depart—
nente They stated that the reason that the information was not originally

given tfifJJP .25 Lecause of the fact that they considered this mfomxatlon '
of & confidential nature.,

A
T4

The total amount of collateral put up by the various individials, according to E
Vas awrommaﬁ'el\, $500,000,00. However, after an examinatj.on' ’

.. of the list in the file, it was a_,cartamed that the total sh on this list ,;
™“Ywas only $383,000.00. Both men stated that the discrepancy o $112,000,00 . .1
i+ @ould not be accounted for except that they thought the individuals listed. had""' o
possibly come into their office at a later date and had added additlonal moneya i
. for collaleral. BN Q“
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Both men were guesticned specifically as to whether there were other persons
involved in the transactiocn whosé names did not aprear upon this list, end
they were unable to answer this question, stating that their files were not A
complete, end that the home coffice of the American Casualty Company would be 1 '._'
in a better position to ansvwer this .uesticn. (Rreiterated several: tlmes 4~_ 7
that he beiieved that the list contained all of the individuals putting up :
collateral for the bail bLonds.

P Ptiet
f i
s, A

It is to be notec that the funds collected as ecollateral were depos:Lted with
the Chicago office of the American Casuelty Com.any. Jdllstated that they
did not take the collateral under the name of one individual, and that they
had demanded thet every persor Tutting up coliateral have his name included
with the amount of colistorgl that he gave to the bending comrany. The

following is a list of the indivicdusls apnearing in the file of the American =

Casualty Company, wiich individuals did put up collateral for the bail _b‘onc‘lst:k :
o o N

Payments by Cashiers Checks ‘ ?'
Name and Addrecsg Amoint  Bank |
SAURTCAROPALO, 1231 Vine Street § 5,000.0u Cosmo lietional Bank !
NATE%ACOBS’ 2J7 West Jackson 5:000_.',00 Independent National Bank . ‘. | t'

LOVIS Egpo’sno, 650 lialsted Street  5,000.00 Central National Bank - et BT ::;i-..‘;

‘ ‘/ ’ L. St g TN
TONTALTIEC, Chicego hvenue lotor 23,000.00 Fetional Secarity Bamk 1% i1 5 0 v

Sales, 2LlZ vest Chicago A ?:"':T‘. :
SA CAPLAI, L9L2 Norih Francisco 20,005,.,00 City Yational Bank ° I “‘{
SO GCITLAL, 7138 Prairie 5,009.00 American National Bank . b " :
/ CHARLENGIGilk, LO17 Dekin 5,0.0.00 Nortimest National Bank ,
| P.JDOLP\[({:{MISO“ 7025 Constance 7,500.00 Central National Bank e

C. *,\ﬁiﬁ/Jf'l‘Z;A, 5655 South Hozart 7,500.00 Central Na ational Bank

. . g
GEOHGE‘%I*HIISTOS, 1823 Slst Street, 10,000.00 First National% Bank
- TONYWBLTTAGLIA, 150 West 1hth 5,000460 City National Bank Ghlcago

Street, Cnlcago Heights Heights, Illlno:Ls G T

-3 -
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Bank

. DE#:LML
u ,
- Name and Address Amount
p A ANTIA, 7537 South Park £10,000400
GUY Diim0, 1123 Vest Huron 10,0.0.00
P
Mrs. ELSIGLEIG, L300 Marine 10,000,00
Drive
) WICKEL POISOi, S126 South Wabesh — 13,000.C0
S, JELO.E JUikSON, 1 Worth LaSalle 10,0.0.00
JEES GRAZIANG, 901 Wiest Randolph 10,C00.00
J. PNGraziano Grocery Company
ANTI-IO]!;J:'\T’EFLRY, City Beverage Co., 10,00u.00
1531 Prairie, Chicagc Heightis
JOHN COMIST, 529 West LOth Sireet 10,000.00
~, /J.
WILT.IA D 2100, Glenwood, Ille 20,000,400
//'
».~ DOROTI¥=PIENCE, 7727 South Kingston12,000.00
Payments by Personal Check
JCUNNNORR, Dorr lidwest Trailer 5,000.00
Sales, Charlestorm, Indiana
Payments by Cash
LOUIS WuLill, 1137 South State 10,000400
WALTER KLLUSCH, 1l East Walton 10,000.00
‘ I Place
.!
b goav®rco, 62 North Western 8,300,C0
. & . B )
'_% . LOUIS RAGO, 62l North Western 11, 700400
_ W. TUO.AS\NOVAK, L7LO West 65th  15,000400
L -4 -
P
. .-_"“— e T e v, "'-;._’. ML e
W;F T rs--—‘y\__._: :::-.:- .-'\,-"""“’;pl..‘;'?_.,,i. E

Central Naticnal Bank

National Security Bank o ;

American Kational Bank and
Trust Company

T w

American Natzonal'Bank'

American National Bank -~ ., . 7

Mia-City National Bank R
& PR L el
OE T

Check issued to PERRY by Chlcago yi”
Heights National Bank on .« «¥g |
Continental Illinois National Bank.

Haloted Exchange Natlanal Bank !

Izsued by Chicago heights Nationalf
Bani: on the Continental Tllinois
National Bank s ;

LA s

'Q'f')E
Naticnal Bank of Hyde Park - -¥i:# .

e

T
_} - LA

First Bank of Charlestown, '.{t;&L B
Charlestown, Indiana R

i
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Payments by Cash (Conb'd)

{ Name and Address Amount Bani
BETTY SUSSLAN $25,000,00
B BERT MARCUS; 11069 South State 15,000.C0
JACK SUSSMAN 25,000.00
Payments by Cash and Cashiers Checks
/' ® T
DAVID J."‘PEII.ET, L6 East 22ud 13,000.00 City National Bank and Trust Co. .
.‘r 3 13’ lf b
LOUTS Co“GGiEi, Seneca lotel 10,000,00 Lk Shore Trust Company b
! . +
Payments by Bank lioney Orcer ' o }7
: A S AR S
: “BTER 1ARUCH, 1158 West Grand 5,000,400 Netionel Security Bank t - .
nnnnn f Q1R West P n o e ] e AN e's! Wedd Al Qoamivritvy RBanle . "
.LyUUl..) UE!UHU&, LLDO pell uIdliG Jy\l ey NETLI0MNal oeCullyy Iallld @
Payment by Certified Check s ’ .-E B ‘*-
: SRR
GECRGEVCHERGIES 5,000.00  First National Bank <« . - w™iel
‘ e ,.:..f'.:;s',- _l_’,, )
Peyment bs Cashiers Check and Personal Check P R
R / 2 ST L |
SALTORGAG(WOFALO, 3210 Pierce Street 10,000.00 Central National Bank S
o j
All sddresses and banks are located in Chicago unless otherwise stated in the e
above list. o
Also ccntc:.ned in the file furnished b, the American Casualty Company was an .
unsigned copy of a Collateral Agreement which indicated that the collateral put
up by any fne individual covered the bonds of the following individuals: N

, CHARLES GJOE, PHILIP D'ANDEEA, PAUL DelUCIA, LCUIS CAMPAGNA, FBJLNCIS‘MARITUI‘E f ‘
i and R_A_LPH*DTF‘F_CE, They r‘nvnr;:r] +.hnqn j__qdlvlr_h_:nTt: jginthr and 331_:-91’:1111- and -

f in connection with th;s, stated that they would not ,accept any L?
.§. collateral from an individual for a specific subject, but thft the colla.teral T ,'w»*: " ‘
.. had to be for all of the subjects, jointly and severally. The copy of this e a-; o

agreement menticned gbove was one that pertained to the collazberal advances by IR
one DilEC and was dated larch 25, 19L3. paL T g u’r"r‘ 1€

-
.w»—'.~"‘a- - -




'~ fee of two per cenbt was charged on the face value of the bondsI which resulted;?

- his company would not have lost any money, but that gt least six or seven

Chicago File No. 5b-194 { oL - :—. g ,ﬁrv
DENT: LML PRI ¥ "'_""""" ‘l-'? ‘_‘-!i"'" ‘,.-_-'.,

In connection with the bail bonds, “ explaired that the

totel bond supplied by their company ¥'as $700,000.00. They stated that their
company also bonded JOHN ROSTLLI, but that the bond was not actually consum-
mated in the Chicage office. They siated that the total amount of collateral

obtained for the $700,000.00 bond was ap; roximately $500,000.,00, and that a

in a profit to the American Casualty Company of $1i,.00.00. , stated
that if one subject up to five subjects did not appear on the date set, that

would have to fail to anpear before his company would have a losse He stated
that, in other words, there was a p0551ble $200,000,00 loss to the American

Y +n e e -t [y V. |

[ ualty Company i i alrl seven
L . AT A ke

Hipjce 1‘; L= Sa

Wutauea that the cost of these bends was paid by Attorney JOSEPH .
' 10BULGER. The sourge of the funds used by BULGER to pay thls cost
was not known to elther__ _

"The records of the Awerican Casualty Company failed to disclose the dates
the bail bonds, the dates of the Collateral Agreements, and the dates of " ° -
cancellation of bonds. Their reccrds also did not show whether any substitu- °

A e e -~ T

tions were made of bonds.

Both (NN -rc asked if they kuew any of the subjects in instant
case, and they stated that they did not know them personally, but did knon them

“ by reputation.
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stated that at the time the bail bonds were cancelled, that hls

company in Reading, Pennsylvania, wrote checks to the individuals t-hat. had
originally put up collateral for the bonds, and that these checks were sent

to the Chicage office of the American Casualty Comparny and were distributed

by the Chicego office to the individuals tc whom they were made pgyable. -

ailed to apoear whan called. § v
.
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The following investigation was conducted by Special Agents_

SAlI GAPIAN, 2133 South 51st Court, Cicero, Illinois, treasurer of the Ajax “;';' ,
lanufacturing Company, 4001 Louth Kilbourne Avenue, Chicago, advised he ¥=;¥§z N
posted ¢20,000,00 bond in 194%, out of his own personal funds, for subject S T

N L
GIOE, after GIOE had asked him to do so. CAPLAN stated he secured a cashier's f T

check in the amount of the bond from the Uity MNational Bank in Chicago and
gave the check to an insurance company in Chicago, as bond for GIOE. chever** ”'ﬁ?
he does not recall the date he posted the bond or the name of the company . #
with whor it was posted. CAPLAN does not recallw hether or not he got a “ g

receipt [or the noney, vut was of the opinion that he might have.

CAPIAL denied kmowin: the e:xmct circumstances surrounding the contact between At
GIOE and himself with relerence to the bond, and maintains it wasg atrlctly 'f'.ﬁ‘> .
on a personal basis. . T -
C4PIAN stated he received his money back from the insurance company, after
subject GICE was sent to the Atianta Penitentiary, but does not recall how L
soon after GIUL went to the penitentiary he did receive the money. He EAP U
denied secing GIOE since his release from leavenworth. He advised GIOE is--¥'a:.'

the orly one of the subjects invelved in this ecase that he knows, and stated ;
he grew up wilh GICE on the Northwest side of Chicago. I BN

.' i'-
He advised he was called in to the Internal Revenue Department for inqulry PO L
regarding the posting of $0,000.00 bond. 4-‘"’

CAPIAN denied knowing Ettorney hUjEﬂﬁijHNSTEIN, denied contributing any R
money ol services to a fund to pay the income tax delinquencies for the" -  'f-f£ e
subjects in this case, and denied knowing any person or persons who may }”gﬂ'ﬂ;*
have given or loaned money for the income tax paymentis of the subjects in
this case. He denied ever being approached by anyone for the purpose of contrib te
ing to a known or unknovn fund with reference to the welfare of the subjects in..a'
this case. : o
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CEORGE D. CHEPORoS, 105 Horth Clark Street, a real estate and loan agent,

was interviewed on Qctober 10, 1947 by SAS

at which time he advised that n2 posted £5,000 for a client,

. The money was brought to his oifice by

instructed CH-ROWALS to tate the £5,000 cash and convert it into a cert.:.i‘ied S
s checlc and bring it to the law office of JOSEPI LIBURGTO (BULGER), 139 North 3
Clars 3irest. The /5,000 was to ve used on the bond of R-ALPh.PIERCF:' “

CHsR .5 sbateld that he took the certified check to the law office of JOSEPH . ¢

TABURGID (BULGER ), anl that the lavyer instructed him to take it to the 5, f“ Co
American Casualty Company to put on che vond of RALPH PISRCE. CHERONES “stated .,',
that he received a receipt for Lhe money. He _also stated that all comrersatibna ‘

R

with reference to the above transaction with occurred in his OfflCG-J—? .

.- - . PA L e
UorT T

L,"rIHEOi\ILS statcl that he was repaid the #5,000 from the :Manufacturers Insurance

Company on June 21, 1944 with a check. le was notified by phone by the’ j”‘,'_
insurance company that his checx vas tahere, and he went down and picked it up | '
at their office. CHg?ON ¥ then stated he turned the money back to
two choeks totaling (<4,U<U.45, one checli made out to

' ’Jr %1,000 in payment of a hoase- bought, and the rest. in

b

-

B

Cas‘_ o’l.;a
2 R S S
CHERQON:S advised that he received no remuneration of any sort in the above N TN
transaction as he did it as a tavor fordNjJie CHERONES further advised that f.*.
he did not know ii‘-;on tributed to any tax settlements of the subjects, "
but that he doubted it. He Ilurther advised that he knew none of the subjects, ¥

and that all he knew of BiRN3T<IN was from what he read in the papers. ;% {

The following checks have been photostated, and the photostats retained in t.he 1 '"..':‘-"

14 file; R
ched< No. Dated Drawn On Amount
6012 April 14, 1443  The First National Bank $5,000.00 ST
_ 6736 Fooruary 17, lu4d v " " " 453.25 - ST
+ 6974 June 22, 1944 " f " " 2,467.20. 7w
: ; 104 May 9, 1944 Mofchants National Bamk ° 1,000.00
. ‘_n
g s e
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The following investirztion was conducted by Special Agent 'Eif;

JOHN CONISL, 5102 South sentworth Avenue, Chicago, Illinois, advised that in _"‘;
1843 he posted a 10,000.00 bond with an insurance company in Chicago, Illinois,,

at 175 Viest Juckson Boulevard, Chicago, name of the insurance company unknown, ;3 i
for subject DIAVDREA, CUMISE advised this money came out of his own personal.,.’ “_;E
funds and was paid for by cashier's check, drawn on the Halsted Exchange fl";f'ga,kb
Mational Bank of Chicago. FHe advised D'ANDR&A personally approached him to L
put up the bond for him, and at that time he, COMISE, had only a sketchy . 7 S
knowled.e of the violation in which D'ANDREA was involved. He advised he " "ja'
received a receipt for the bond but does not know where it is at the present S
time. Tl
COMISE stated he has been repaid his bond of $10,000.00, and the same was re—?ué .
paid to him b, the surety company in check form. fe received re—payment on "3 .
the bond sometime after D'ANDIEA Was sent to the Atlanta Penitentiary. ”. . e
COMISE denied that he received any profit or fee for his assistance‘tb'D‘AﬁDRﬁh;fl;ﬁ
and performed it only as a personal favor to D'ANDREA, due to the fact that he..”, =
has knovn him i'or many years and is in the same lodge with him, namely the h :
Italo American National Union, of which D'ANDHEA at one time was an exscutiwe
officer. COLISE stated D!'AIDKLA is the only one of the subjects he knows . e
who is involved in this case and stated he would not assist D'ANDREA again -, "% %s |
under any circumstances becauss apparently D'ANDREA did not appreciate his . .-®e o
efforts in 1943%. y r}?£25¢’

COMISE stated he was called in to the Internal Revenue Department for ianiry
regarding his having posted this $10,000.00 bond.

He denied knowing Attorney EUZENE BERNSTEIN, and denied contributing in any “\
manner, shape or form to a fund to pay the income tax delinquencies for the ‘ _
subjects in this case. COMISE denied knowing any person or persons who may T
have given or loaned money for the income tax payments of the subjects in o )
this case and denied ever being approached by anyone for the purpose of con- o
tributing to a known or unknown fund, with reference to the welfare of the . " "'
subjects in this case. TR
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i‘
on Octover 10U, lus47 Ure LOULS Di COLA, 1158 west Grand Avenue, was interviewed.

- by SAS q At the time of this interview Mr. ) ‘
* . DE COLA advised that in 1943 he had contributed to the bond of CHARLLS GICE. l,')c:L
C e had put up %5000 in cash for the bond of GIOE, which 45000 was his own. ... b
money« He put this money up at the request of his pariner, PLTER MARUCA; wWho £,f'_-
told him that GIOK was in trouble and they should help. He states ;5 that hHe was ?“ -
x a personal friend of GIOE, anl wat he put the money up for this reason only. S

He advised that he received no profit at all from this transaction.

He put the money up in tiae Jorm of a certisied check, which check he tumed over'
4o his partner, MARNUCA, and he believes it was delivered ©ty MARUCA to an ' .
attorney acting on benalf of GICE. He states that he was repdld the $5000 ' ]

full by a checs which he received [rom some ofiice downtown in the Loop.: Hs ;mﬁ%'"
thinks this vas possibly an insurance company, although it may have been an .7

attorneyts office. . e

He advises that he does not know Attorney E“RNST-Th. He states further that .~
he is not acgquainted witn any of the otiner parolees, and that he has no knowledge
concerning any wmoney that may have been paid to pay for back income taxes for -
GIOE or any otiier parolees., He advises that he has no xnowledge of any money -
that maJ nave been collected or pdld oul &s a bribe to procure the’ release of " '
any ¢f these parolees. [le states further that hie does notl Know anyons ‘v‘rallu w, f)., "
paid any money, either to pay ror itne income tax of these parclees or for auy'"‘**“
bribe and has no knowledge that any bribe may nave ceen paid. He advised th&t“““~
he has not szen ClALEd GI0l since his release froa the Federal Penltentlaxy

*
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GUY DiLDD, 516 North Ozden Avenue, Chicago, telephone I*‘amarket 6830, was b?C

¥ apuiacad hy Shrarial  Acant ool - 1 nh'l'n'l-\a'n 1N

incerviewega Gy DT LASL A Tilv AL W U LG L e
1947, and at this time he stated that scme time in 1943, probably in the d -
spring of that year, he wag contacted in his tavern at 667 North Ogden by T
his lifelong friend, TONPGIOL, who requested him to post a $10,000,00 bond - e 3
for his brother, CHMLES GIOL. TONY GIOE explained that his brother,’ ' :3-7 r__ iﬂv
CHARLES GIOE, was in some sort of Munion" trouble tut gave no further " .7 - ™. *
explanation. DilEO advised that he knew CHARLES GIOE only casually but. . yvo o'
felt he had ncthing to lose in posting said bond as a favor to his friend, . +*

TONY. DiLEO stated that on this occasion he went to the National Security
Bank. Milwaukee Aypnnn- where he has his personal account; and obtained &
cashier's check in the amount of $10,00C,.00 and, in accordance with in-
structisns from TOWY GIE, ne took same to an attorney downtown whose name

he believes to be CALLAHAN and who accompanied him to an assurance compamy - weii. .

of some kind where he obtained a receipt for said funds, He believes this Cy oA
might have been the American Casualty Comvany but is not certain. DILEQ ~ "H7%w= 7§
advised that he received ne explanation as to the purpose of the bond .;QnJ? P
other than CHalLES GIOE was in some "union" trouble. No other conversa- - fﬁfl

tions were had or explanations given,

DiLEO further advised that sorme weseks later he learned through the daily - ‘
papers what it was all about, then he waited for about a week, telephoned — - ',
the attorney, whose name he believes to be CALLAHAY, and made & request = .i.f [ -
to withdraw his bond, stating he did not want anything more to do with - i
said matter. DilE0 advised that about a day or two later he received a - ' -~ b
check but does not recall whether he obtained it directly from the assurance;;dwﬂﬁg‘
company or from the attorney in ouestion. On receint of the check, same was. ' . -
deposited by him to his account in the National Security Bank, DiLEO stated
he did not know exactly what the attitude of TONY CICE or any other persons d}-. i’
would be in view of his reguest to withdraw the bond but stated he Jjust - .iﬁi‘ﬂ
didn't want anything more to do with the case. He added that TONY GICE = - . x %
still comes inko his tavern on occasions end they are still good friends. = ‘u. -

Further, DiLEC stated that he received BTMUNS on of any kind for e
posting said bond, and that same was done solely a favor to TONY GIOE. . AR
He added that he does not know any of thg Subjects in this case with the = ,5ﬁ"1 
exception of CHAIU.LS GINE, whom he knows casually, has never had any e
dealinsrs with BERNSTEIN or WARD, has not been approached by anyone since ' PT; v
the above incident in connectlon§w1th this matter, tax matters or loans, and .. '’ .1
that he is not aware of any irregularities of dnj kind in ¢ nnectlon w1th wq:

s s
_ parole matters or tax matters. f“ﬁ : *‘ e
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The followin

investig:tion was conducted by Special Agants‘ g

b 7c_

= L d

1OUIS mSPUSITO is tha owner and operator of the West Town Food Market, Melmse

‘Park, and other fruit and produce stands in and about Chicago and has his

offices at 850 South Halsted, t-lephone Haymarket 8952, He resides at 7977 T 4
¥Washington Boulevard, River Forest, Illinois, telephons Farest 5238. .; 3 :

LOUIS ESPOSITO was interviewed at his offices on October 10, 1947, He' stated "’*
he has been acguainted with the RICCA family for several years and this - ° o )
acquainiance pgrew out of the fact that he delivered produce to their house and -
called for orders. LESPOSITO stated that at about the time PAUL RICCA was

in need of a bond, he had called at the RICCA residence for the purpose of .
either delivering produce or obtaining an order, and at that time Mrs, RICCA ... .,

l
advised him that her husband needed a bond. She asked him if he could put’ up 5‘“ ',';‘
some money and hov much he could put up. ESPOSITO stated he told Mrs. '_",-T'Js f"
RICCA he could possibly scrape together $5000, and she said, %Is that all?d E_-‘ il
to which he replied, "Yes." ESPOSITO stated she must have told him where to ‘§2~

deliver this §5000 but at the present time he is unable to recall whether - ,.':‘ S
it was to an attornsy's office or the American Casualty Company. :

ESPOSITO stated that on this request of Mrs. RICCA, he went to his bank, r

the Central Nalional Bank in Chicago, and drew out some money from his : I ":
personal account and took sore monay from his safety deposit box, with which f
money he purchased a cashier's check for $5000. He was unable to state . Tt ;;,1,‘;%”
to whom this check was draw. 4 . ? ‘

?.t;‘i;z vi 3
E5POSITO stated that he was acguainted both with Attorney BIIGER and Attorneyx
GEJRGE CALLAMAL, but he was unable to state how these attorneys figures in w7
the collection of this bond.

He advised that he recalls vaguely he did receive a receipt for del,’l.ven:':i.ngj -
this money, but here also he was unable to recall what individual signed this * . .
receipt, He stated ke did get the money back but received no profit on the

# na o o P
transaction and raceivad only §$5000 in return. He was unable to recall from

whan he received this money but it was his belief that he put some of it in
his account at the Central National Bank and some of it in his safety deposit
box. .

L

ESPOSITC stated he has not besn approached to loan or donat.e &ny monsy for

. the income tax liability of PAUL RICCA or LOUIS CAMPAGNA, a he 15.nob | @4
+ & .familiar with anybody whe was so approached. He also state he ia not familiar
Cw - " -,,."M ‘ﬁwr,,,
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+''f  with any irregularities in the paroles of the subjects in tkis case other - '@/
than vague and unfounded rumors, such as "They must have done all right," oL
but he could not even recall from whom he had heard this rumor. ‘

ESPOSTTO stated that the last time he savi RICCA was about a week and one- _ s
half after he got out of th: Federal Penitentiary. Fhe stated this was one Yoo
of the times he was delivering produce to their residence and the only T iapEer
conversation he had with PAUL KIGCA at that timo was "How are you?, etde:. .o

+°  LOUIS ESPOSITC denisd acquaintanceship with the othsr subjects in this‘case;hj‘-
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JuURQN JOHLGTNy L North Lajalle Streect, aratlorney, vas interviewed on. .b >
October LU, 1747 by ¢ qnaﬂ, at which time he’ ,.< e

advised that ha2 posted $520,000 vond for RALPH P1iRCE with the American *  .<f
/g?sualtv Company in his own name on instructions from his client, EDJARD M. . .. .-.i
JBXIN, sometime in 1943, exact date umknown. JOISON advised that he Twought' -
$10,000 was cash and . 1,000 cashier's checlk, drawn on 2 bank he does not o

remember. JONLHSON davlsed that a receint was obtained from the Amerlcan ' ;‘
r‘ﬂ ﬂ\l'-1 +a- Comaa a1 d hignd v ae oasted RS R T S Flim dearmcnomm S e P,
My WM u_l‘) n“-“ wek.d WV a D MUo LUy dlild U.HCLL: Ull.b bJ.dIlDd'u u.Luu UC bl‘\' en .

JOUNSDN and Lis cliani occurred in JWLISOW's law office, date urnknown.

JOHINGON advised that said amoney was reburned to him by check from the Amerlcan ,
Casualty Company either in dMay or July, 1944, which checiz he endorsed, and - 43§, Tx
retarned said funids to his client. JXINSON advised ne knew nothing of possmble i
remuneration Lo LJUI. for posting salil bond, nor anything about DOBKIN being *'',
approacned on the subject of contributins to the tax settlements of the SubJBCtS.

caT

v

1ﬁ”ﬂ O furtiaer stated vhat ne aid not know any of the subjects; but knew L
BERNS'XIN through business associations, and that he merely acted in this .. 1 .
1nstance as an aLent of nis client. SR
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WALTER KLAUSGH, 14 ast Walton Place, advised that he postdd a $10,000,00

" cash bond with the American Casualty Cempany 2t the request of CHARLES GIOE -

some time in 1943, the exact date not being recalled. KLAUSCH stated that

CHARLES GITE contacted him telephonically and requested him to post this
bond for him with the American lasualty Company, stating he was in some
kind of difficulty tut ;iving no exolanation of the difficulty,

RLAUSCH advised that he is in the liquor business and was formerly assOCiatad"'
with the American Distributing Company with whom he worked until said ope:

ganization was liquidated, and that he now is associated with Williams

Importers, liquor importers. He said that in connection with his business

he became acquainted with and dealt with CHARLLS G10Z, whom he has known
for appreximately eight years. He further stated that on the basis of
this business association he took his personal funds in the amount of
#10,000,00 in cash frem tne scfety box in his residence and deposited

same with the American Casualty CUomvany, receiving a receipt therefor,. .
All this was done in accordance with telephonic insiructions received frcm

CHARLES GIfk, WLAUSCH went on to say that shortly after the trial he:
went up to the offlce of the American Casualty Company and received a

check in the amount of 510,000.U0, which he cashed at the First Nationalf'?”‘

Bank, ‘e alsc stated thuat he received no remuneration of any kind in
connection with this iransaction. KLAUSCH further adced that his wife
was sorewhat discusted over the fact that he only received a "thanks"
for the favor. KLAUSCH stated hie knows CHARIES (iTOE throuph business
association with hinm and knows HaLPH PIEACE casually, having met him
several tim=s in tavernse.

KLAUSCH stated he does not know BLRSTEIN or any of the olher Subjects

and has ncvsr been anproached oy aryone vith regard to additional loans,

contributions towdsrd tax funds of any kind, and knows of no other con-

tributors, alihougn b is aware there werce other contributors. XLAUSCH
ated that on occasion he ¢id meet a man by ihe name of BULGER,

Biale)
Su—au\...u Sidd e Vrg Jrieg

whom he thought represented CJIALLES GICE, but he does not remember the
circumstances. He rec:lls that it was about the time of the trial.
KLAUSCH advisec he is not aware of any irregularities in connection with
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paroles or tax matters. .
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«.»f CHARLES YRANCIS IA LANTIA, 10007 Scuth Seele
~October 10, 1947, by Spec:Lal Acents
JR., at 7Y 1..u.‘TLi’S place of business, LA JIAJTIA Brouhers

22 South ater lariict Strect, Chicazo.

Avenue, was

LA IR0 TA advisced that he ‘s a salesman and alse manager of the Tomato Reom | © 7

of ths above—naned coaany, wiich is engazed in the produce business. ;
LY k3

LA JATZA related that in 1943 he contributed aprroximately 57,500 to §1 B

» ' . for thé bail vend of the subjects. LA VANTIA stated he could ot be certain. . ¥
as to Lhe exact amownt. Accordiny to the test of Li MANTIA's recollection, - ‘ e

he belicved this contribubion was made by him in the fom of a personal check, "
and the contribution was derived from IA TATTIA's personal funds onlys. IA }-.A‘\TI‘IA ‘
made his contribution at the recusst of JCENUSCU (3 member of the Chicago D
Syndicate and Prosident of Gold Szal Liquors, Inc., a large wholesale liquor -
distributor). LA LATILA has been a life-long frisand of JU’*‘ FUSCO, and his™ .- . °" r
contriovution was made purely end only on the basis of Lis frlendshlp with FUS 0. =
FUSCO indicated Ho LA “ANTIA at ths time the contribution was ruquuotud t}‘"t t\‘
money was tu be used to furnish bail bond for a group of persons who Were. ,'..»

Ifriends of FUSCO. -

At FUSIC's insirucbions, LA TANIIL wenb to the office of a Chicago Attornmey, '

whose name LA (WITIA believes was DUIGER and whose offino was loecated on North. o
Clarl: Stroet aluoct divecily across tihe strect frou Lhe City Halle At that '+ T
time, LA WWITTIA turncd his cont ivution over to this attornsy, in accordance  '- -

... wWith FUSCQ's reguest. LA LALTIA could not recall whather or not he was. glven -"“1!
a receipte. Ch _

A.tﬂl

LA AT denied baving ever had an businsss or parsonal rel atlonshlp.. with
any of the subjects, bub admitted thet he Ilmew Subject DYANDIEA casually as ‘the .
result of baw-ng "I"l ‘inally coma from the same Chicaso neighborhood as D'ANDREK,S
L. VANTIA deaniz=2 over having been acguzinbsd with any of the subjects other than
D'AMDEA, and be insistod that his contribution to the subjccts! ball was made | w
solely :3 a porconal favor to his friond 1USCC. L4 TANTTA stated that his -, "..0°"
contribntion was nado withoud any offer of inberesht or compensation in any form p%
or the use ol yressure, and stabled that no coayuznsation was promised him for

his contribution. e o yo

1irs

- Subsecuontly, accordin;; to LA TAYTIA, he was acdvised by the same attornsr

! referred to avova, probably BULGLE, to call at the dovmbown Chicago Olfice ., .
¢ of an inswrance company, the nama"and location of which LA MANTIA could not-
¢ Tecall at this time. Acting upon these insiructions, LA HANIIA went to- the ,
.., -office of the insvrance company, and there his contridbution Fas returned in,
+% full to him in the form of a check from the insurance compa .'-i"‘ ,,,‘ ;

" - 16 -~
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to the paymen’ of income taxes on bshalf of any of the subj;ts or for R ‘“"*“‘*‘
coniributions for any other purpuse on vehall of the sumects. He also R
denied knowledze of anycine having made such contributions. '

LA VAITIA stated he is a stocltholder in the Irispy Nlagn Vegetables, Inc,, B

129 SecvLh Vater llarkels. In bYhis conncction, he was nuestionsd as to his
knowledrg tha% Subject D'AIDME.4 hacd been of *fored emplo;ment by Krispy Kleen r"% 42
Vegetables, Inc., and LA UANIA denied any knowledge of partichkpation' .0 ¥ 4%
whatever on his part in offering such employment to D'AIDXZA. IA VANTIA - “viys ™
suggested that ono FERRAPC is the manassr of Krispy Kleen Vegetables, Ine, - */%n= ™
and is responsible for ths handling of that company's business, and he ~ ¢ . % s
further sugpesisd that PYERPARO would be the person most likely to have know- - "%

ladze of any enploymeny offerad LTAIDURA. Sy

LA LAN.TA made 3 zeneral denial of any koowledge of any bribery in comnection™

wilh the parole of tha suhjects or of the manner in which the paroles were 7:.— ‘w? ?"
effected other than what he has read in the nevspapers. Co e R
: PSRRI T ¢
PHILIP IA MANTIA, 7537 South Park Avenueo, was interviewed at the offices of 5_ ‘:r*
‘the IA VANTIA BroT hers Arrigo Company, of which PHILIP IA MANTIA is Treasurer.. o
Tt should be noted that LA VANTIA donied that he has any interest in Krlsp‘y B R
Klesn Vegetables, Inc. %‘ )
PIILT? IA MAMTL. related that in 1943 he contributed 37,500 to 310,000 for SO
the bail bond of the subjects, but he stated he was unable to recall accurately.w ' J
3

the exact amount which he contributeds IA LANTIA's contribution, according:: ,f*ﬁ%z’
to the vest of his recollaction, was in the form of & porscnal check, and the.. -s‘,fg:'
source of the confribuiion was solely LA MANTIA's personal fundse ™ IA VATTIR = & o
stated he made his contribution &t Lhe recuest of JCT FULCO, and the contrlbatlon
vas mads solely upon the basis of L& TIANTIA's life-long frlendship with FUSCOS",. #. 7
IA MAITIA made his contribution to }‘I*‘%CO perscnally, and rocalled that FUSCO *'“'- x‘;
cave him a receipt for the contrimubtion. T

IA MANTIA denied that any offer of intersst or compsnsation was made or that % A3
prescuys was used be induce him to make his econtribution. According to
LA FARTIA, TUSCO 1old him at that time oaly that the money was to be used for |
the bail bords of some friends of FUSCO, and TA LATTIA at the time did not
gven lmow the idenlitiass of theo peraons lor whon the bail bond was to be

furnished. o N ':
Subsesuently, accerding to PnILIg’Ls MANTIA, he acco'nuanled FUSCO, at the
..latter's reguest, to the office of Attorne,r JOSEPH?BUIGER d there IA'MANBIA';%;‘;_{ i
was repalid in ful‘ for his contribution. LA MANTIA was uncertain as to whether «gi.::
he was paid 'by' FUSCO or BUL3ER, but stated that it was one of thesgs .mdlviduals g
who returned his money. La /A \TI[A could not recall the form, iin irhich ha
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received paymant, as to whether it was cash, check, etc, He{statad ‘t-hat 'rrhen\ ;
he recoived payment he retuvrned FUS00's rscc:.p‘c. and also siﬂned 3 receipt’
himsell. a

1A MANTIA statad that he has bheen casually acquainted vith D'ANDREA for years
tut has never had any business or social relationships with him, and denied .
that he had any acouaintanceship whacever with any ol the other subgects. Ca s A e

TAVANTIA denied that he has ever been appreoached by anyone for any cont-ribl.tio:.. %’hh
on behalf of the subjecis excapt for the bail bond as set out above, and he. * (%, :
il bl Y

denied lmowlel_ e as o how the funds were raised for the payments of income’
taxss for subjects CANTAGHIA and DZ LUCIA. LA MANTIA stated that he has never
seen BULCIM cince vhe repayment of LA D'AWTIA's coniribution mentioned above .
and that althouh he has oceasionally seen FUSCC, the latter has never mentloned
the matlsr of the payment of instani income taxes or the paroless of any of the
subjects. LA ANTIA mada a general denizl of any knowledge of bribery in-
connsction with the subjects! parcolas or of the mamner in which the paroles

_____ PR B o L T 4+ Tam s warles 4 -
were effected, other than what he has Tsad in
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The following interview was conducteé on October 9, 1947 by Special Agents

oo ';} S

ROBERT 1l CUS, 5056 South Woodlawn, presently employed as assistant manager - -
of “the Superior Products Company, <2133 west Fulton Street, Chicago, a punch ;, —'fa'.,
board manufacturing concern, stated that for a period of apvronmately thirty""
years, he was a professional bondsman in the city of Lhicago. He retlred frCm ¢
business in 1942, L \i

(44

In 1943, he was contacted by JOSEPH 1. éULC;ER, attorney for LOUIS CME’AGNA

for thz ournose of having him make bon’ Tor CAIPAGFA., He considered CAMPAGNA

a good risk, and, consequently, put up 15,000.00 bond. $11,500.00 of this .
was in cash while .3,500.,00 was in Treaswy Bonds. As a DrOfeSSlOﬂal bondsman, .
MARCUS nhad prevlnusly made bond on nunerous occasions for CAMPAGNA and his ' "',. 'f’
asscciates, e does not consider himself to be = persenal friend of CAMPAGNA ;-
er the other Dc:I‘OlEE‘S, but knows them, having been their bondsman and having ; '
seecn them in cowrt and various restaurants about tovn. He stated that he has L
never had amy social or business connections with them other than through - ’ '
vriting bonds for them. e hds not been in touch with CAVPAGNA since his .«
releasz on parole. .

MARCUS had o information reparding the paroles other tihan what he has read,
in the local papers. lic staled he !'nows nothing concerning any money paid .
or political pressure used to secure the paroles, He knows nothing about | _;;17:5"‘,&.-':,_
the nmoney alloped to have been paid to Attorney BeRESTEIN for taxes for

CAMPATIA and his asscciates. c

re APCUS advised that he received ten per cent coumission for having ‘:‘
advanced the 15,000 to be used as a bond for CAlZAGNA, The $1500 was paid : [ '
to him in cash by JOSZFL BULGER ot the time 11aRCUS delivered the $15,000.
He stated the entire (17,000 was returncd to him after Subjects were l
sentenced.
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On Qctober 10, 1947 Ur. PUTER HARUCA, 145 vest Grand Averue, was interviewed
At the time of this interview Mr}{?c
MARUCA 2dvised Lnat ne pul up “50ud for the bond of CHARLES GIQE in 1.943.
stated that he was reguested to put up this money either by CHARLES GIOE or;: f,* '-‘ ""
his brother, TOIY. Ur. MADUCA advised that the ©5000 was in large part his own‘
money, out that some of it he borrowed from friends. Hec does not at this time ~ %
recall the name of tne frieands from vnom he borroved this money. He stated '
that ne turned thiis money in the forim ol a certified check, together with the - .
money of his partner Ti JOLA, over to Attorney JOk 1. BULGLER, taking it to him
at his offlice. He stated thaet viren vhe vond was no longer needed, the money ., .
was returned oo nim vy gtlorney JULGUR in the form of a dieck. He states 'bhat
he received no profit from tais transaction, ani that ne put up the money’ solely
; through his friendship with CHAXLES ¢I0-. He advised that he intended his moua:f:, “*
to be used only for the ovond of GIQY, but that he unierstands that the money - - ™ -;_
was pooled and went toward paying for the Londs ol all of subject parolees. \...*"

EREN
oF

>

T

He advised ithat he does not now recall whether the check that he rece:.ved when
the money was returned to niwu was a personal ched: of Attorney BULGER'sS or the -
check of an insurance COuPanye
- Mr. MARUCA States that ne hac not seen CHARLES GICA since his release from the "‘;"
o Federal Penitentiary, as he has been out of the city for the last 2% mont.ha and 1‘? r .
ornly refturne. here yesterday. _
. . ,l'
' -‘x-‘: o ;‘o-_'-_‘“'.n'-f-,
mmm,p_ advisel that ne inade no conirivutions to pay off the income tax of « e
CHARL=S GIOL or any of tae other subject parolees. He was not asked to con-. -, Wl

. .
trluane to such a rund, but he believes that he would have given money for™ . . oy

such purpose if he had been asiked, and hat he would have given the money out ° a
of friendship. He states that he knows no one who helped pgy off the taxes of * ..
GIJE or tne other parolees. He states that he has never given any other money . '"
for any other purpose in regard to the subject parolees, except for the
possibility that when CHARLLS UIOE was a youngster in the neighborhood he nay

have given hin small amounts of money but never made any loan.

He advised that he is not well acquainted with Subject CAMPAGNA, and that he -

has known D'ANIREA for years through the Italio-imerican Union. He does not oL

ASCEGr i dhw Fiad 44 n,“y;;u.". *=as FT WEak w W e e T NS A e Fimaas wammw aa® fR

know Subject DE LUCIA well, but*has a speaking acquairtance. wn.th h:.m._ He is '

not at all acquainted with Attorney BERNSTLINe, . BT
- - . ; »;' .
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= investization was conducted by Specisl Agents

On October 10, 1847, WALTER LHxIAS NOVAX vas interviewsd at 4817 Wost 65th Loy
Street, Chizaco, Illinois, TICVAK advised thet he resides on the second floor

- at tha* add:'ess and that he cnd cne JINSVINCENT are co-owners of the tavern
located on the first floor at that address. At the time of the interview, the '3" ni
Agonts saw that the back roomsat this address were furnished in the form oi‘
& bookis and gambling establishment.

Relative to the bail bonds on behalf of the subjecis in 1943, NOVAK stated
that through general conversation he had received knowledge that CAMPAGNA
had to put up a large bond. MNUVAK stated he could not recall the individuals
vho advised him of thls, and he could not recall the placs or the circumstances
urder which he first received this knowledge. He stated thzt he visited the .: = .
.. office of an at‘'orney, who, at the present time, he believes may "have been #'4# =
", BULGER. He contacted this attorney for the purpose of voluntarily and of ™" (¥ %
" his own free will putting up some money to help CAMPAGNA make bond. Upon R TR
contacting this attorrey, he was told that CAMPAGNA's bond amounted to.. e
$100,000., He told this attorney he would help in furnishing this money, and RS
to do this, NOVAK withdrew $25,000 from his own persomal bank account, which
was located in the Cicero Siate Bank, Wilh this $25,000, he purchased a ;
cashier's check, which cashier's check may have been purchased at ths Argo
State Bank. However, NOVAK bzslleves 1t was purchased at the Cicero State

'L-:' " Bank. NOVAK said he could not recall who the payee was on this cashier's' ""_, e o
checlt. He stated he could not remsmber whether he actually turned over ft.his : »"‘7
checr to Attorney BULGER or if he turned it over to the U. S. District .. ‘“"-'-.'_"" ‘

Court, Chicago, Illinois. He advised that he did get a receipt when he .-i.:tdbyyy un
surrendered his check, which receipt he held until the $25,000 was returned TR
to him when CMTPAGNA"‘ bond was cancellad. NUVAK stated he could not recall ~ 't :
who made out the receipt or who signed it. He stated that when he received " ™
the money back, he received it in the form of a check but he cannot recall '
the maksr of the check or who handed him the check.

Relative to this $25,000, NOVAK stated it was made up of his own funds and that
when the money was returned to him, he did not turn it over to amnyone else
but placed it in his safety deposit box, which was located at either the
Cicero State Bank or the Argo State Bank. '

NOVAK ststed that he was not acquainted with amy attomey ‘by the name of

SN oL - = e’ 5

" ; BERNSTEIN. -
©d el o ‘
‘:i . Ho stated that in 2bout September of 1946, he was contactedfy a friend relativ
- . to CAMPAGNA's income tax liability. With a great deal of itancy'. ba . Al
, { .
- 2] -
5_5’-)00‘9"37‘?
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identified this friend as JOﬁWégRNGOLD. e stated that he ould not recall

his conversation with CORN:OLD at that time but stated that as a result of =~ .
this contact with CORNGOLD, he turned over !310 000 in cash to CORNGOLD,

with the understanding that CORNICLD was to use this money in settlement ;

of CAMPAGNA'5 back taxes. He stated he received no receipt or note for this |

money, that he considered it a loan to CAMPACNA, and that he believes he . .1 ‘»
will eventually be repaid by CAMPAGNA for this money, which he gave YoV R £

By o E Y Wl

CURNGCLD in bep‘bemoer of 1948, : L

NOVAK stated that CORNGOLD owns the E1 Patio Club located near 22nd Street

"and 59th Avenue in Cicero.

An exanination of the Chicago files discloses that in the October 1, 1947,

issue of the Chicago Deily Tribune, thers appeared an article under a . .2 . v o
Washington date line, dated Seotember 30, 1947, in which it was stated that o .
CAMPAGNA, in det.alllng his profits from gambllng houses to the income tax . . o ;_—f “

»

e T ] Tan ol cem 3 a—— . PR,

auuhu.(.i.u.i.un, said he shared the profits from the E1 Patio and the Austin .
Club in partnership with JOE CORNGOLD, sometimes described as Cicerots v . i'% wpr’ %
gamblinz overlord, and WILLIMMLENLY veteran CAPONE gangster. ' o

At the conclusion of the intsrview wlth NOVAK, he stated he knows of no
irregularity in conmzction with the parols of the subjects in this case amd

he knows of no funds which were paid to anyone in order to effect the relaase )
of the subjects. NOVAK further stated that he has heard no one discuss any =~ "'~
possible irregularities and thet he did not know of any indi V:Lduals who % 5

: >
(AN
DU R
mu1d furnlish any information about any pogsible irreghla; ities ncerning .

the parole of the subjects. ‘ e .-'-'"“‘-_"'f'_‘n’,-'"“‘f."r

i l.»:.-‘-"*i‘
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The

ing investigation was conducted by oSpecial Agents

}  ANTHONY PALUIBO, 2412 Vest Chicago Avenue, Chicago, Illinois,stated he posted -
$25 QGO,.00 bond in 1943, after he recel ved the mongy from ALTHUNY*CAPLZIO
and he does not knou the person or persons for whom the bond was posted. -

g PALULBO advised CAPEZ]10 approached him and requested that he post the bond, :
dus to the fact that he, PALULBO, was 'in the n'ln.qr" and he did s0 a5 a E

WMUT VL uHS Wk W vy & Shiduiillie g 2l Ui watisa

perscnal favor to GAPLZIC. FPALUMBO advised he securea a cashler's check.
from the National Security Bank of Chicago, in the amount of $5,000.,00,
and took this check to Attorney JUSEPH I. BULGER, who in twrn posted the bond. .
PALU-BO denied knowing {for whom BULGER posted the bond., PALUMBO stated he did -
not receive a receipt for this inoney.

Bae o p

o

»
i

PALULMO stated further that after he had piven the money to BUIGER, he was -'ﬁéje

called in to the Internal Revenue Department for inquiry regardlng hls having .
- pnq+nr1 the 19‘% QQD‘OO hond. . ) \.\ .
"7 PALUMBO advised that the surety company, name unknown to him, who apparmtly" i f

handled the bond after JGGLPH BULGER was given the money by him, returned tha» :," .

money to him in a check, and he in turn, at the request of ANTHONY GAPEZIO,
cashed the check. He secured twenty five 1,000 bills and gave the money -
bvack to CAPEZIO. ey

PALWIBO denied securing any profit, fee or commission for the services ren ered

e

to CAPEZIO, but did it only as a personal favor to him. = TR ;_z 3
. T T
PALUMBO denied knowing httorney EUGENE BERNSTEIN and denied giving or 10an1ng= <7
any noney to BLRNSTEIN to assist in the settlement of the tax cases for the
subgects. He denied knowing any person or persons who ma.f have given or " v
loaned money for the income tax }den't..uba of the bub iects in this Casc, af‘l’i 5--? : q’i ‘

¥

denied ever being apireached by anyone for the purpose of contributing to a .. ¥
known or unknown fund with reference to the welfare of the subjects in this
case, ' H

PALUIBO advised the only subject he linows personzlly is Dk LUCIA, whom he

has known since they were boys teogether in Chicago. o
T
.‘1"-7‘
i ;‘."? .
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| | The following was dictated by _ é ,

POSTING QF BOND

PR
Fd
]0

e

MICHEL POT3ON, alias Miohe D™Bodgilou, was interviewed October 10, - g
1947 by Special Agents in the lobby P
of the North Park Hotel, 1936 North Clark Street, Chicago where he main« <. '51 '
tains an epartinent., POTSON readily admiitted he had posted $15,000 of ‘hisg
v own personal funds in oertified checks in the amounts of $6,000 and §7, 000"*4'7u w '
with the tmerican Casualty Insurance Company in March 1943, He stated hs - ﬁya
was requested to post this bond by en attorney for RALPA PIERCE. FPOTSON
stated he does not recall the name of tho attorney who made the Tequest and
would mot recall it if he heard the name, He sald that the attorney was
not BERNSTEIN vwith whom he is seguainted, POTSON stated the remson he ' h'
posted the §15,000 on behalf of RALPH PIERCE was that PIERCE hes been a*'f¢ v

personal friend of his for the past ten years and a oustomer in Colesino's  ~

Restaurant, He denied that he received aay imterest or return for posting TR

the $15,000. He stated he received $15,000 from the American Casualty - . ey
Insurance Company after the trial was over and RALPH PIERCE was aquLtted "
He does not recall the exact date thet this money was returned to him,. ’

r‘-

-a-.‘».:'_ *-?{- R -
o

t

-

:%j _‘}'

POTSON denied he had ocontriiuted any money in the tax settlement g{
case of CAMPAGNA et al or to any other fund, He denied having knowladge [ .
of anyone else making contributions to the tax settlement matter or knowledge -'sx.. .

S of any funds collected on behall of the Subjeots. ,uw,f'gl’“~“?“

\'c :.... '

POTSON admitted that he had known PHILIP D'ANDREA for -the past 25.nrnqvn,|
years but denied he posted any money in payment of bond for D' ANDREA S

POTSON mlso denied knowing any of the other Subjects in instent -;“,“,-t_;..‘:
caso, He stated he was personally acquainted with the late AL CAPONE, - -f*,x,?i
JACK GUZIK and the FICHETIBE Brothers all of the syndicate, o T

BACKGROUND OF POYSIH ‘ R

POTSON states he maintains a residence at the North Park Hotel,
1936 North Clark Street, Chicago, for business reasons, However, his = * g -
residence eddress is 4532 Woodley Avenue, Bncino, California, He stated
: he expected to remain in Chicago before returning to: California until . TR
o Ootober 13, POTSON stated he ¥hd made all his money from the operation = ... "

o3~ . Of the Colosino Restaurant. He denies he has perticipateq in any of the : .- “fﬁ?L

, .. rackets in Chicago. He readily admitted that his restaurgut was froquentod“ﬂki
. . . e -;”u
. TR _m ,!,l ka
!
Toh e ﬂ*fﬁﬂﬁb% holl
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by merbers of the Chicago syndiocats, POTSOH stated he wﬁs‘prpsident of the
corporation thet owned Colosino's Resteurant, He retired from the business
two years ago because of ill health on the advice of his doctors. Since

that time, the restaurant has been operated by two different owners. He - R
stated that the restaurant wos closed in July 1347 because the operator . ,_e,,ww i,
at that time lost $150, OOO. He did not furnish to the writer the names of ,«xf "f
the persons who operated the restaurant since he released his imterests, : - o ;g £y

L.

POTSON statsd he was born in Asia Minor, Turkey in 1883 and ar=~ '?"“’ ?'
rived in the United States with thirty-five cents in his pocket. In the 'f‘ﬁ“g
past he has sold peenuts and operatsd a pool room at 1938 Archer Aveauws. | |
Subsequently, he mcquired an interest in the Colosino Restaurant at which A,
time he became acguainted with leading members of the Chioago syndicate, S
INCQME TAX EVASLON BY POTSON ThRTR

Coad Aty AP
At the present time POTSON has & ocase pending with the Internal ai_idﬂ;
Revenue Depertment for income tax evasion. Recently Federal Judge PHILIP L.y 4; +*
SULLIVAN in Chicago continusd POTSON's case until January 5, 1948, because ¥ e
of POTSON's physical condition., POTSON claims he has & heart oondition snd .t
a blood clot on his right leg. He uses & cane with which to walk, POTSON . »*° '
readily adnitted he likes to gamble; however, ho does not frequent gambling - -
establishments tut prefers to gamble with friends. He slso admitted play- )
ing poker with ABBOIT end COSTELLO of radio and movie fame, stating that he "
did not win §80,000 as alleged by ABBOTT and COSTELLO. FHe would not state ;]
what amcunt he won frum ARBBOTT and COSTELLO but merely stated it Ina [
®"two dollar poker game" '

POTSON said he wams represented by ettorney GEORGE F'\CALL&HAN, ;3-,~£” 2

located in the Bankers Building, Chiocmgo, in the income tex evasion case, =y
I
Assistant U,S, Attorney EIWARD RYAN, who is hendling POTSON's - e

income tax evasion case, stated that his records reflected POTSON had - e
posted a §15,000 bond on March 25, 1943 on behalf of RALPH PIERCE, giving S
two cashier's checks, one in the amount of $7,000 No, 560791 dated March ;~,;m;
25, 1943, end the other in the amount of $8,000 No, 560782 dated March 23, . . : .
1943 both drawn on the Amerioan National Bank., RYAN stated his file re= T
flectad this moncy was paid to the Marylend Casualty Company and was BT
later transferrsd to the Manufsecturers Casualty Insurance Compeny of T T
Fhiladelphia, The $15,000 was returnsd to POTSON on Jume 16 1944.__POT50Nj'* N

- 25 =
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admitted to Internal Revenue Agen

money in behalf of RALPH PIEKCE at the request of PIERCE. POTSON, acocord=

] e Cgda Ven e,

that he‘ had put up thisb )c )

ing to the file, was interviewed by Agent MALONE of the Internal Revenue N

Department on June 17, 1943, and the file indiocated that both cashier's
ohecks are now in the possession of Assistant U, S. Attorney EDWARD RYAN. |

CRIMINAL RECORD

POTSON edmitted he was arrested only twice in his 1ife, once

by * [

- ‘.
A

for gambling mbout 25 years ago and for a ligquor vioclation about 16 years
ago during the prohibition era for which he received a sentence of 30

days at Joliet, Illinois.

DESCRIPTI ON e e
ISR
The following desoription was obtained by interrogation and. ;%{E_,ia
observationt T
SRR e PR
Nawe 3 MICHEL POTSOY, alias ' RIS
Michel Bodoglou o
Birth dates 1883, dey & month unknown, S
Asia Minor, Turkey oo
Height 5t §" S R
Vieight s 198 i afwdg p
Complexions Medium R SR S
Hair: Bald with gray fringe T
Eyesa Hetel o ﬂ hdq#?i*?&'r
Maritel status; Married in 1908 '
hWife: ELrA 8MITH
Childreni None )
Educations None, able to read only ﬁi
Dress: Slovenly attired R
Charaoteristics: Four gold teeth upper front; T
Large hook nose I
Citirenship: Naturalized in Chiocago, State e
Court, 1912 under neme MIKE - -
BODOGLOU S
Ocoupationg Retired : . T
Hobbiesst . & Horseracing, football and . S
' gembling . Ce g;dbzfé
. . \ .r‘fg ,' 'f““ 'r}v"
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\SF DiBUR IO alias Joseph Bulger by himself and his brother, -

KSS 22D

Chicaro file 2S-194 ’

e followinz invegti~aticu wis conducted by Special Apent
v Octover 9, 1947.

IOU1IS 430, owner and opcrated of the Raso Funeral Home, 624 North Western, ,:?‘L-
Chicano, Illinois, aavised that he and nis brother JOUdN, recently deceased, '
at the request of lrz., LOULS Ci PipiA, during the early part of 1943 advanced _
¥20,000 towards the collateral for a ball bond of LOUIS CAMPAGNA at the time™ w.: ¢
CAMPASIA was arrested, KAGO stated that this roney was turned over to JOSEPH B

.‘,

P wf-'i', -
RAGO also stabed that he had not.ing to do with the payments made to EUGINE _ °
BEANS.LIN which was allesedly used by Biii3TSIN to pay the income taxes of

PALL D2 LUCIA and IOUIS CarPAGHA. RAGO adviced that he pave no one ary

money at any time for the tax payments of DE LUCIA and CAMPAGNA.

He pointed out ne was not acjuainted with BERISTEIN and stated he had no

knowledre of any payments of money to any ("nvprnmnnt officialas in an effort i

L i Clle L 1

to secure p;rolos of the SuthcLs. éAGO advised that he is acquainted with A
all of the Subjects, the CAPOIES, and many of the so-called mob members . A“'ﬁff‘-"
throupgh his contacts with then in Cicerc, Illinois, during the prohlbltion WUy
era, 1He furtner stated that on one occasion he accompanied MALPH CAPONE . - . )
on CAFOLE'S wedding trip to Philadelphia, Pennsylvania, and acted as a e
front man or booking acent in securing botel accommodations and assisting L
CAITPOIE in remaining inconspiciious. }{_ "

stad that he ha '}dl

+ 1.

(=3 WiLGE W 3 dr & A - U\-rl-.l nd A

d that he knows these individuals socially and has never inquired into* _
personal business or means of livelihood as he considers it thelr cwnﬂwu«w»

_.-‘.‘

d AL CAPOIE'S funeral services and i
Iy P24 <1z U

e uneral r;i,a_ * RAGQ ige e

P
Bl A
-

In conclusion RAGO pointed cut that the $20,000 cash that he and his brother ™
advanced for the Subjects! bonds was from his own funds and that these funds
viere later rcturned to him with no profit being made on the transaction by Gl

either himself or his brother, IR

. .‘ﬁ. ,
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On October 10, 1Y47 ¥r. CHARLES SIGKA, Owner of the Top of the Town Tavern T
3058 Peterson Avenue, Chicapo, Iklinols, was interviewed by SAS S
AL the time of this interview Mr. SIGNA advised tha! heb N
put up £5000 toward the bond of CHARLES GICE in 1943. He stated.that the “fl { zﬁ
£5000 put up by him was money that had been turned over to him by CHARLES GIOE —
for this purpose. He states that GIOE gave him the money in cash, and that he i - -
went to a bank, believed vo be the Northwest National Benk, and purchased & -
certified chect which he deposited with Attorney JOE BULGER to be used on .

GINi's bend. lie advised that at this time he was operating a tavern at 1138

Wl Misd 2 “ileabll il

Uortn Clark Streect, Chicago, Iliinols, and that CHARLES JIOE came to him at
the tavern and regquested ihat he put up 5000 toviard his bond. Mr. SIGNA - "y
states that he told GID. that he had no such sum of money, and GIOE advised him"’ :",’7

that he didn't have to have the money, and thereupon turned over to him £5000 '{,'

¢
i

in cash to pe used for this purpose, which money GIOx had on his person at nnan
time. . : ﬂ,‘,.vfw -
de adviced tat Attorney LJLG:R did not contact nim Jor this purpose, and that’

he dil not see DULGLR anivil after he nad put up the money; that sometime later

tihe Treasury Departuent agents ciecsd his income ajainst his expenditures, which
ched: snoveu ihat he did not have £35000 of his ovin for use as a bond; that he

told the Treasayy Department agents wnat had happened and then requested that he

be released from nis responsicility on CIJR's bond. He stated that he met with-
GIOE and Atlorne; BULGHR at Gibuy's Restaurant, where the matter was discussed;'
and it was decided tnat the inoney viould ve returncd to him and he would turn
it back over to 51D:5. He stated tuat Atterney JOu BULGER gave him a certlfled -
check for the #5000, which checs he casned, and retunaeu the cash to GIDE. i
He does not recall just wuere he received the check in repayment of the money,”
but beiieves tuat it was possibly at Attorney BULGER's office. He advised that .~
he entered into this transaction solely throuzh friendship, and that he did not *
makKe moncy from it. . rz

o
-

tated thatl he did not nvp a nenny o helo pay for the income tax L
of suoject garolees, ner J4id he conbnbute toward any iund that mipght have been.
used to pay for a bribe to procure this parole. He states that he has heard - .
no talk of any money having oeen paid for a bribe to procure paroles, and hasjtéfi
no knowledpge of it other than unat which he has received from reading the AN

- : . v Ty e

papers. - 72 - o

(n

He advised that he is not ac.uainted with Attorney BEPN:TEfL and that no":"“”;;#j_
contacts nave been made witn him reguesting him to pay any p.lms of money . A,
either 1o pay subject parolees' income tax or to procure paroles. He states I

that he is not acyuainted with other subject parolees, and that he knows GIOE "h'ﬂf

through havin; prown up with him in the same section of town. . ‘mxmxu,
_:$E;>_i:ﬁky1s<:-4 E?cab‘
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; The i i stigation was conducted by opecial Arentl_ -
i sn October 9, 1947. I~ -~ , .
‘ ?_' L _d L !

JACK UUSSMAN, 716 l.est Roosevelt twad, rart ovmer of the Roosevelt Cafeterla,
advised thot ne has bezn in business at this location for the past seventeen:.
years as a restaurant operator. SUSSMAN admitted furnishing $25,000 cash '3
for the bail bond of FAUL DELUCTA at the time DELICTA was arrested in Chicago
during the early part of 1943 by ¥ederal authorities.

- "".“. T wff“""" 1 o

SUSSMAN advised that the 25,000 consisted of funds belonging to himself and .-
his brother &nd his partner. SUSSMNAN stated that this money was supplied st
the pzrsenal reguest of PAYL VuiiiCIA by bimself, SUS3TAIL, to the United States
Cormrissiorer's "ffice in Chicaro, 1llincis, and the reason for complying with
DELUCIA's recuest was that DLLUCTA hes been a friend of SUSSI‘AN'S i‘or a good N e
Ma&ny YearsSe ] " w )

1

:,.‘A,. o ‘L’
SUSSM Al stated that this money was later returned to him and that he had furnlshed

EE

it on a non-profit hasis receiving no interest or compensation of. amy ngtqpre., -"."

.

8‘

-
SUSEAY peinted cut thaot he has never questioned DELUCTA's activities as he ‘
figured it did not concern him in any way. :
SUSSMAN claimed he has operated a legitimate business all his 1ife and has .. .
never mixed in any tusiness activities with the so-called Chicago hoodlums;. -
hoviever, he admits being acquainted with many of them. SUSSHMAN admitted
knowing personally all of the Subjects in this case with the exception of
GINE, He denied any knowledpge of irregularities in the obtaining of parolas i
for the Subjects and stzted ue furnished no money other than the amount pre- ,
viously menltioned and lie knows of no bribery payments in connection with th:Ls

matter, RN s

SUSSHAN also denied knowing dSUGEIE BERNITEIN and states he did not furnish - e
any funds to vay LOJIS CAPAGHA or PALL DuiVUCIA's income taxes,

. .
L :
*ial‘ "o,
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On October 10U, 1947 iirs. FAL
contacted at her home by sAS Hrs. SUSSﬁAN
at this time advised that she had notl personally put up any Money toward the
bonas of subgect parolees in 1y43. She stated that she knew that her husband,

and that in order for him to ~

- ..r! > F‘“

vell

She does not recall she nature of u1esa puper ”he states that she has no .
indepenient funds that could be used tor such purpose, arnd that if her name -, .
appeared as having contriouted toward tihis bond it had been signed by her . -
husband, in which event it would nave becn entirely all right with her as she ., 'I°
feels that any money he may heve or desired io raise is joint property and can : L
be used by her husband in any manner he sees fit. LT ;:ﬁa«}

nJ
raige a san ol money to he put up for ‘(n']q nur;
S

.|\\!

Mrs. 303514 denied having paid any money w be uged in tie payment of income - :-

taxes ol any of subject paroleées or having paid any money that might have been -

used as a bribe to procure the parole of subject parolees. She also stated

that she does not knovw anyone who pave @y woney to be used to pey the income ' .

taxes of subjecht parolecs or to procure the paroles. She stated that she does .

not Xnow the subject parolees personally, although she is at times at social ..y * .

functions where they are amnd she would probably recognize them on sight. - LS
.o R 7.,_‘.‘?[,-.“‘:7¢

esided at this address, and advised that

JACK SUSS:A, resided at— T
whicago, Iliinols. a

- o ES n T e mw e - -
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) .as interviewed at her homs, i«
. -

. pnlcg o, 1111nols, on nctober 10, 1747 ©F SASF /)
ivised that sne had never at any time put up 7(
——wsit of tne vonds of subject parolees or 1o pay aﬂY”?, .

ct parolees or to Le used to procure the parole of any

ary money Lo be u
incone Laxes lor subje
of subject parolees.

CiAalltEd with any of subject parolees,

she states wnat su€ 45 not personally &
to this matter was entirely una,utnorlzed.

anl that any use o her nane in regard
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UimEv-LoPCL TEATS

THZ CHICASO TIVISTIN -

AT GHICAZ0, JLLINOTS S ffgt ’u&{

Will consider the advisability of relnterv1ew1ng JOSEPH < - 1; .
I. BULGITY, 134 Jorth Clark Street, after the interview with ANTHONY ACCARID, .. '
concerning the use of nis nawe by ACCARTO, and for any information in connection

with instant paroles.

Will, after we completion of the interviews with the

At “J'
individuals posting cash collateral for bonds for the supjects, 1nterv1ew e T T
JOSEPII BULGLY concerning his comection vith the bond satter. , Fla
¥will interview the following individuals who contributqdl;-w .
cash collatverzl toward the bonds of the subjects of this case in 1943 and o g
1944s IR
S0 GARCFALS, 3410 Picrce Sureet - 330,030 |
LOJQ] . CCILI, Seneca [lotel, Chicago - 410,000 Ce
LOUYIS VOLIN, 1137 South State Street, Chicago - £10,000 P
DCROTHY PIERCE, 7747 Soutn Kingston, Chicago - 812,000 | e

DAVID PEILET; 46 East 22nd Street; Ghicago - 413,000

JA LS GRAZIAND, 901 ivest Randolph Street, Gnlcago, £10,000
rse ELSIL FLeIh, 4300 Marine iirive, Chicago — 410,000

U LR STAISON, 7ol5 Constance - 7,500 R
JOHM SCANLAN, 7.3¥ Prairie, Chicapo - £5,000 IR
WATw. JACORS, 20 wvest Jackson, Chicago - £5,000 R S

SAILL CAROTALC, 1231 Vine Street, Chicago - 35,000 L ﬁ;}’

7ill reinterview JACK SUS31Al, 710 West Roosevelt
Road, 150

Will interview Snd RINELLA, 775 South Chappel Avenue,
viitih relerence to nis posting 35,000 cash bond throubh GLORCE CHEROFES: 105
North Clark Street, for RALPH PIERUE. :
-Jl ” e
Will interview EDVARD DOBKIN, possible address 5107 south .
Bladcstone, with reference to his posting $20,000 vond thrdpgh Attornqy’JEROME L
JOHINSON, 1 North LasSalle Street, for the bond of RALPH PIIICE- IR

*
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will interview JO3iPH FUSCQ, Gold Seal Liquors, Inc.,*_ L‘_J' ff
707 viest Harrison Street, Chicage, Illinois, as he requested CHARLES a.nd ! --ﬂ:,f‘“: A
PHILLIP LAKTIA to contribute toward D'ANTREA's bond. R o

will interview GEORCT T. CALLAGHIAN, Attorney, Bankers y
Building, Chicaso, Illinois. CALLAGIAN reprosenied all of the subjects in e
the voni matter. .

will locate and interview ANTHOWNY CAPEZIO with reference o ; “;
to his posting 25,000 cash collateral through ANTHONY PALUM3O. . s e
. v ,_At. Jx‘.‘ g
Till dinterview JOSEPH CODNGOLD, El Patio Club, 5912 2l
Cermak Road, Chicago, Illinois, concerning money that he is alleged .to. have“

raised in behelf of suvjects for their income itaxes. _-jx“

AT GLENLOOD, ILLINDIS

-

ill inberview VILLIAM D'AMICO, Glerwood, Jllinois, who
contributed &<0,000 cash coliateral to be used in connection wnh the subgects' e v

bonds. 0 - "y @ 1 K
: o I *_ LW P
AT CHICASO H.IGHTs, ILLINOIS s ..w-mﬁwej*
Will interview the following individuals who contrlbuted, 0
cash collateral toward the vonds of the subjects in this case; - . 9471.
ANTHORY PLRRY, 1331 Prairie, Chicago Heights - 410,000 'T.‘;'
TONY BATTANLIA, 158 est 14th Street, Chicago Heignts - $5,000
AT CICER0, JLLINOIS | .
uﬁl'-

will interview QLORGL CIIRISTOS, 1E23 5lst Street, Ciceroy:
Illinois, concerning nis contributing 510,000 cash collateral towa.rd the bonds
of the subjects of this case. .
G
AT RIVER FORESY, ILLINOIS

I i ":@’-p-fﬁ‘-i'-i (v

Will anterview ANTHONY ACCARIO, 1334 Nqrth Ashland Avenue, ;.
in regard to his using the name of JOSEPH I. BULGER wnile lsltlng DE LUCIA

N " T. ,. -0 - : . ) ST D " ,"‘ — . —a . - “"' y '
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and CALPAGLA wnile tihey were incarcerated in Leavenwortn. ““ bl
. . R
will also interview ACCARIO for any knowledge he may WAL
. have in conncction with the securing of the paroles of these subjects. 4
L
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DATE: 10/11/47
- TALLE (F CCUTENTED
.

FALES PAGLES CALTS PAGES

AVEDICAT CASUALTY COVFAIY la,2 GARCFALC, SA'U 3
GARCTALC, SAT o 5

BAILEY, VATGARET g GI0%, TONY 11

BAILUY, STRFFTE & GRAZLIANQ, JANES 4

BATTAGLIA, wCLY 2 GRALIANG, J. b. GRCCERY CCUMPANY 4

BERI'STEIY, EUGDIE 7

BODOGLOU, 1CHTL 24 HEELEY, WILLIAU 22

BULATP, JOSTFH 17,27

BULAFR, JCSEFHE 1. 19,232 IVSIRG10, JCCDIH 27

BULGER, JOShIY 11GURGic 6

CAlL, LOUIS 5 CAGCES, NATE 3

CALLAGHAN, "TOTGT P CuN3cl, JOROVE la,14

CALLAMAY, OTCRGTE . 25

CATEZIC, ANIHOIY 23 LLAUSCH, NALTHR la,15

CATLLY, SAY 1n,7

CHEROITE, ULORGE 5 LA UANTIA, CUARLTS PRANCIS 16

CHERCI'TS, GLCOTGL D, la,@ LA UALTIA, C. 3 -

CHRISTOS, GRCRGE 3 LA FANTIA, T 4

¢conEY, 1CUlis C. 5 Lre, GUY la,ll

coLA, LOUTS le, 10 _ le,31

COMISE, JCHI 1a,9 47c¢

CORIGOLD, JO° 22 TANTIA, Co 3
LALTIA, CHATLED FRANCIS 16

D'AYICC, NILLIAY 4 MAITIA, P. 4

DE CALA, L(UIS 5 WARCUS, RO3ZLRT la,19

DR CCLp, L(UIS 1,10 MARITCTE, FRAMCIC 5

DI LiC, GV le,11 ’ARUCA, PETER la,20

DOBY 1K, TL.iAtL 1. 14

DCRK, JCIY 4 NQVAK, ¥, TICVAT 4

DUNME, TIN 2 TOVAY, WALTER TUICNAS ‘ 1a,21

3 ' 2

ESPOSITC, 17713 la,l12 FALUVRO, ANTHORY | la,23

L PALUMDO, TONY ’ 3

FLR15, FLEIE 4 PEILEr, DAVID J. 5

Fusce, J% 14,17 [TURY, ANTHCLY ! 4
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PIERCE, DORCTEY
PIERCE, RALPH
. POTSCE, MICHEL

RAGC, JOEK
RAGC, LOUIS

SCANLAX, JOHN
SI1GlA, CEARLE
nn, FAD
SUSSYAL, JACK
S®LYSOK, RUDOLPH

VINCEXT, JIN
VOLIE, LOUIS

4 ]
5,8,14,15,24
1a,24 :

27
8

3
1a,3,28
la,3l
1a,30
14,29,30
S

21
4
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!I":T?ciusslomc;m.rrzo ar WASHINCTON FIELD 4{!.: NO. }-19&4“)—* ‘?’
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERI;DHD:I..‘A):E REFPORT MADE BY mén e 43 ! ._-_- ﬁz;
|Buzeaco, mrzvors 9-27-47 | 9SS/ vsu‘mel -
‘Tr‘l‘l.t ‘g
QUITS CAJZPAGWA, TAS. CHA‘RLES GINE, JAS.: BRIBERY i .
_ PHILIP D'ANTREA, rA.S-, PAJL Dis LUCIA, VA3.; PAROLE MATTERS %‘:
) JOHN ROSELLI, WAS. “ﬁ
: A.s'chisls OF FACTS: Co L - ST 'G_“:, 33 ) I_fjém‘ "43?}
e LD E. BUSBeY, Republican Representative from Illinois,......-- ":.;u o
adv:x.se:l there were many r'umors indicating that $250,000 - g :
had been paid to effect the release of the subjects, and . .
e suspecked money might have gone through hands of PAUL - S E"
FLLON, S&int Louis atiorney. BUSREY admitted sole . -u L '-‘,:1 "f; : 1_‘,'
N gource of-his information w e DOUERTY, Reporter, - 7 -/ ). ="
¥ Chicazo paily "Tribune. who wrote to ' ¢ M- PTE
<> Pfész:ientnﬁrotestlng release of subjects, stated did .50, ST
¥ gokely onybasis of newspaper publicity. Reverend CANNING e ?
B = and Reverghd MARZANO, local Catholic priests, wrote
“‘ letters of recomnendation to Parole Board at request of
L?- wi ves of BR LUCIA and CLMPAGNA Rewmaining persons inter— LA
;ehed sthted sponsorships and recommeniations made as A
esult personal friendships with subjects or their families¢ - -~ o DR
Yo informalion developed relative to coercion used in A v o E
securing letters of recommendation or sponsorship of ™ "'?'f"*'“ A v
subjects. No one has knowledge of anyone paying money to - ... afe, { i
secure parole of subjects. JOSEPH I. BULGER, Attorney, B T
has refused to discuss at this time any parole matters A R i 5
relative o these subjects. IS SRR PP t
-P - ; : §.
;".4 “f'
REFERENCE : Bureau teletype dated September 19, 1947. - 17 ]
Bureau letter to washington Field Division dated september R
22, 1947. g F
Teletyne from Washington Field Division dated september 24, '=:;41_..2",‘,
1941 a1
i b7y . D e
ArpROVED AND — (N1 (I Tl o adrepar o Rem o B g A o WRITE 14 THESE SPACES Bl K-
| FORWARDED: A i - 30 .F_
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DETAILS: This investigation is predicated upon Bureau letter to the
Washington Field Division dated September 22, 1947. Lot
It is noted that Bureau teletype of reference dated September 19, 1947 requested
interviews with MARIO TOWSELLI, JOE PORCARO, ROBERT &. SCELZ and JOSEPH )
IMBURGIO BULGER. I - j L

Teletype of reference dated September 24, 1947 from Vashington Field Division_ﬂ?é
requested that interviews be conducted with Bishop SHEIL and STEVE HEALY.

As a matter of background, it is observed that the captioned subjects were co- ..-
defendants in the anti-racketesring prosecution brought in the United States 't'»
District Court for the Southern District of New York. These subjects, together - v

with QECROE BRONNE and WITLIE BIOYE and n+.hav-q wara nhnrcmr! with ha_v"l_p_a

extorted from various motion picture producers a sum upwards of ons mzlllon -? Fo
dollars. The captioned subjects were convicted and sentenced to ten years .'E j
imprisonment and fined 410,000 on December 31, l¥43. The five captioned !
subjects were all released on parole on Apugust 13, 1247 after having served -
just slightly over the minimum sentence received for this conviection. o

Bureau letter of reference pointed out that it should be definitely under—
stood that the object of this investigation was to determine whether any ra
violation of the federal Bribery statute or other criminal statutes w1th1n ‘bhe

s

-

investipative jurisdiction of the Bureau is present, and whether there were ;133'”*
any irregularities in connection with the granting of the paroles of these
ubJe cts.

1
L

pp—— o A

Mr. FIED E. 1JSBEY, Menber of the United States House of Representatives from %
l
T
rl

Jllinois, telephonically communicated with the Attorney Genseral on September .-
15, 1y47, advising that there was an indication of bribery in commection with
the parole of the captioned subjects. Congressman BUSBEY was interviewed by
Assistant Special Agent In Charge RICHARD N. HOSTENY and Supervisor PAUL J.
HAYES on September 15, 1947 at Chicago, Illinois. Hr. BUSBEY advised that S
he had heard many rumors indicating that a quarter of a million dollars had T
been paid to effect the release of tiiese subjects, and he suspicioned that N e
the money migiht have come throuzh the hands of PAUL DILLON, a Saint Louis,. A

Missouri attorney. BISBEY declafeﬁ that the sole source of his information

is JAMES DOMERTY, Reporter, thcago Daily “Tribunet. He stated, however, that, # 4. S;,~
on the surface the release of these convicts does not look good. He informed ......- -

R 1

“that he had no specific information as to the source of these rumors other, "« iuﬁ"
" than Reporter DOHERTY, that he had "no hot leads", but felt ithe best start '

-1g - ‘ :‘1'2_990"/0/

.-nr—?.;
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{ The following interviews which were requested in Bureau letter of reference
.i and teletypes are grouped with respect to the individual subjects to which.
’ they pertain as follows; :
n-""-.
i N T T

&

Chicago File #58+194
Woid smel

would be Lo investigate pAttorney PAUL DITLLON, Saint Louis, Missouri, who Ll
represented JOHYN P. NICK, Vice President, International Union, Motion PictureA& ¢
Operators, and CLYDE WESTON, Saint Louis, Missouri, Business Agent for above
union, who were reportedly involved in similar difficulties with racketeers., .

He further suggested that JAMES DOHERTY of the Chicago "Tribune” be inter-- :-*gﬁ e
viewed as he understands DOHERTY nas worked on instant matter not only locally A
but in Washington; D. C. and Saint Louis. R )

With reference to local press articles, HISBEY related that two prominent | ..
Chicagoans were anong those who interceded for the subjects released, but that . 5
he could not identify these individuals. He stated in confidence that he wou.ld

not be at all surprised if one of the two prominent Chicago individuals was g
Bishop BiR{UARD J. SHEIL. Further in confidence, Mr. BUSBEY stated he axpecte

Bishop SIZIL would be transferred from Chicago within ten days. .| S

41" ”'-': iy

¥r. BUSBEY stated he was in receipt of an anonymous letter regarding this ' ,
case which he would gladly turn over to this office. This letter was _ SRS
subseduently turned over to Assistant Special Agent In Charge RICHARD N. '_:j
HOSTENY, and is as follows: _ R R

"Dear Representative Busbey:

WNick Cuiella, Dean, a Capcne mobster in Fort .
Leavenworth who is not even a citizen is supposed to be parocled
in December. According to his brother, Augie, who is bragging,
he is poing to be a big shot upon his return. Don't let him )
get out, please. Deport him, he is a killer.

/S/ A Citizenn

It is noted that the above individual referred to as NICK CUIELLAs also known 7,3§:£
as DEAN, is NICY CERCLELLA, alias NICK DEAN, one of the original subjects in -
the BIOTF extortion case.
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CHATLLS GIOL e
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‘ He stated that during the Summer of 1947, he received a call ¥rom one of the ’
" "parole agents in Chicago asking if he were still willing to nloy GICE Upon

Chicago File No. 58-19L LWy L
RJO: LML . &N
L LY |

- o 2 _.",;.. E :‘~ {\..-
The following was dictated by Special Agent é T3 T-

PAUL L. MANL, partner in the Consolidated Wire and Associated Corporations, =~ @
1635 South Clinton Street, Chicago, Illino:.s, is presently listed as the LA
employer of subject CHARILES "Ciier ' N was interviewed by f‘;‘:;’f
Special Agents on September 25, 19h7,

at which time Mr. tions LA
_ é 2.5

The Consolidated Wire and Machinery Company was founded in 1919 by PAUL MANN -
and members oi‘ his famil,{. The main por“tlon of the business was and is devoted .
to the job of copper wire and electrical motors. Consolidated Wire and
Machinery Corporation has never nandled any slot machines, juke boxes, or cein -«
operated machines of any type. The company does, however, and has, sold &° o
large quantity of wire to the Rock-0Ola Corporation and other compan:.es wh::.ch "';‘:;_ r'ﬁ
may manufacture coin operated machines. I T kL

f--\ i R R O
|

At the present time, the following brothers of PAUL MANN are interested in t}he"r‘;_t:‘f R
business with him: JUSEPH, JULIUS J., and PHIL S. MANK. Another brother, %, *
LEO L. ¥AWN, is not employed by the commany. ‘ LR

I furnished the following in

;"' -
TR _..f.

Some ten years ago PAUL JANN was residing at L300 Marine Drive. In that building

at the time there also resided subject CHARLES GIOGE and his family. MANN became .* ..
acquainted with GIOE through seeing him in the lobby and in the park across the ;, *
street. His acquaintanceship with GIOE was purely of a social nature, and quite‘*w -
casual even in that respect, At that time, GIOE was Vice-President or Acting =~ +i. -
Manager of the Beachcombers Restaurant on Oak Street, and knowing this, MANN was :
a frequent patron of the Beachcombers at this time. MANN never had any business. '
dealings of any nature with GIOE, and his family had no contacts with the famlly ey

.
of r‘.Tr‘.. avr‘an+ *H‘u:‘f‘ ol a nei thnr- 111nhg in the sane apariment buill

. g\-
Some six or seven months ago, MANK received a phone call from Mrs. CHARLES GI(E, L’
at which time she siclted that she had a list of several people whom her husband :
had requested her to phone., She stated that her husband, CHARIES GICE, was being
considered for parcle, and asked LANN whether he would wr:.te a letter stating =
that if GICE were granted a parole, that he, MANN, would employ the subjecte; - ¢,
FANN stated that through his contacts with GICE, he felt that GICE should be "7/~

-given another chance, and that he would be glad to give him as opportunlty to be“ ;"”

1ngn1-|v amﬁ'l nvnr] 'T‘hn'r‘::f‘n'wn’ 'h:: A‘\d wr J‘tc au.uh a letter tu UllB I’NU-LG Dua.ru
stating he would erant G1OE employment in his company il' and mhen pa.role was -
granted. .

ST ~-—yu =

GICE's parcle. MANN told the parole agent that he would be willing to do'sg,* ‘ g‘-‘
and upon GIOE's parole, he reported to the Consolidsted Wire and Associated = * ' <% ..
Corporations, and has been employed there since. He stated that when GIOE .'I'.'u'st ’;"J-

..3-.
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reported for work, he mentioned that he had other prospects gn,mind vhere he
might obtain a hxgher salary, and that after a few days, GIOE came backe.
Evidently, the other propositions had fallen through, so he became employed
as & salesman for the Consclidated Wire Company.

d - :
Up to the presmnt time, GICE's job with Consclidated Wire Company has consisted
mainly of learning the background and selling points of a new product which the *
company hopes to place on the market and sell direct to department stores.’ This
product is a plastic lamp, parts for which are made by other companies, and’ -
these parts are assembled in the Consolidated Wire plant. s

MAMY steted that no one had offered him eny inducement to act as the employer of.
GICE upon his release on parole, no one had threatened him, and he did not expect

to gain any favors from anycne as a result of his employing GICE. - MANN atated . &
that he did not know of any money which had been paid to anyone to effect the '
parcle of the five subjects. . ﬂgé*;;

O T
N o e '_"-.. Pt
Vi

Regsrding himself, MANN furnished the following information:

.

MANN was born in Chicago, Illinois, April 16, 1896,
P——_ He resides at 1216 North Dearborn Parkway, the Park Dearbom
s 1n Apartment 1207, telephone WiItehall S620. At the present time he is “.f

single,

ne has no criminal record, never having been arrested. MANN statedf .
he knows RALPH PIERCE to speak to, but that he has never had any close relation= [-%

Ship With him. . . bqk kgq

MANN was asked whether or not he was accuainted with EDDIE VOGEL, andafter some i“

hesitation, he replied that he knew VOGEL slightly. . {dm?w
--- .? "
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The foilini investigation was conducted by Special Agent

On September 27, 1947, HARRY A. ASH, Superintendent of Crime Prevention, ° Ca

Department of Public Safety, State of Illinois, 160 North laSalle Street, . . |
Chicago, Illinois, was interviewed and advised that he had knomn the sublect PO
GIOE since approximately 1915, ASH said that he first becams acquainted with g}‘*"i“,
GIOE at the time GIOE was living in the ward over which FRANK ERICCSON was = -0 3%
the boss. ASH stated that he also resided in this ward, After this original con~ v
tact with GIOE, ASH stated that he did not see or hear of GIOE again untll ° ST,
approximately 1940, at which time ASH moved to the Seneca Hotel, 220 East fo
Clestnut Street, Chicago, Illinois, ASH said at this time GIOE was living in -~
the Seneca Hotel and was operating a baseball book on a commission basis,
According to ASH, SIDN:LY KORSHAK, an attormey, also resided in the Semeca ., - -~ [ |
at this time, R T

o .
R A

.

-

In 1947, ASH stated that SIDNEY KORSHAK requested him to write a lstter to' B s va
the parole authorities, which letter was to be of a general character references . -,
nature. ASH said that he told KORSHAK he was not sure he wished to write such:.' * ~
a letter because of his position with the Crime Prevention Departmemt., KORSHAK; -
according to ASH, stated he did not believe ASH could be adversely affected .

by such a letter inasmuch as a very high church dignitary was also backing i
GICE and the conmection of ASH's name with this high church dignitary would . . .
accrue to ASH's benefit instead of to his detriment. ASH stated that this "', -
high church dignitary was Bishop SHIEL of Chicago. This letter which ASH T
wrots was not mailed by ASH but was given to KORSHAK and presumably KORSHAK *';'" "
meiled this letter inasmuch as ASH stated that he received an acknowlsdgment =gy -r
to a letter written by himself in May, 1947, o C R

LI LT

At a later date, ASH recieved a lstter with certain enclosures from the parole’ ;. -
authorities, this letter being to the effect that GICE had requested ASH to R
be his parole supervisor. Certain forms were enclosed with this letter which = .
wers to be executed if ASH would acquiesce to the request of GIOE, and ASH .~ -
did £ill out these forms and mailed them to the parole authorities. Along .~ -
with the mailing of these forms, ASH forwarded a letter stating that he had o
noticed that an attormey could not act as a parols supervisor and that he R
would be happy to act as a parole supervisor if the Goverrment saw fit to . ~ ..
- waive this rule, According to ASH, he has never received an acknowledgment - ' :
of this letter plus the forms which he returned to the parole authoritles and that '
he has never acted as parole supérvisor for GICE because of ,the fact that he 3 | -
has not been officially informed that he is a parols supervisor to GIOE. - . % 7
_ASH stated that a probation of ficer by the name of COLOSIMO§telephonically LN

contacted him and stated that GIOE was to be relsased, and &fter ASH had agha’_ :ﬁ"
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him what interest it was to himself, COLOSIMO had stated that he, ASH,

was listed as GIOE's parole supervisor. ASH stated he informed COLOSIMO S
4+hat he would not act as GIOE's parole supervisor until he had been officially Y
notified either from the Washington or Chicago office of the Probation Lk
Department that he was designated as & parole supervisor. o _JV‘;T.' ‘f__r’.':f“;__k.‘;"'f'

ASH stated that at the time the adverse publicity in tle parole of the sub:}ect.s
became known, he recontacted KORSHAK in an effort to ascertain what had - = .rad v s
happened to tln backing of GIOE by Bishop SHIEL. KORSHAK reiterated that Bishop:
SHIEL had backed GIQZ but that there was no proof available to KORSHAK of t.hia.-
ASH then contacted Bishop SHIEL's secretary, who told ASH that if Bishop
SHIEL's name vers mentioned in connection with the paroles, & sult for libel - = =
would be instituted and that if Bishop SHIEL were quest.icned as to any backing . .
of GIOE that he would emphatically demy it. ASH stated that KORSHAK told” him “"'."1
that he had nothing in writing to show that Bishop SHIEL had backed GIOE.

ta

ASH stated that he is a very good friend of JAMES DOHERTY, a reporter fc:r the. ;_-
Chicage Tribune, and that he sees DOHERTY daily except men DOHERTY is out of .»':
town, (It is to be noted that DOHIRIY is the Tribune reporter investigating -
the paroles for the Chicago Tribune newspaper.) ASH stated that he has lunch -,
with DOHERTY almost every day at 2 restaurant where "anybody's business '.Ls c
everybody's business." . Sl
According to ASH, Just prior to the publicity of the granting of the paroles o n -r
appearing in the newspapers, one GREGG DILLON, connected with the Herald Ameriuaﬂ
newspapers, called him by telephons and stated that he had been requested by - ¢se-
the New York office of the Herald American to contact ASH in connection with ,“‘ Ity
a rumor to the effect that TOOTS SHOR and BOB HANNEGAN were interested in the [ ¢ kf."
paroles of the subjects. ASH advised that he informed DILLON he bad no knowledge,

of any conrection of these two individuals with the paroles and that he had . %"ﬁ'
no knowledge of the paroles himsel)f besides the fact that he had been requested
to be GIOE's parole supervisor.

ASH stated he had no knowledge of any irregularities or payments of money :
in connection vith the subjects' obtaining their paroles, that he had nothing to T
do with any of the transfers of the subjectis between prisons, and that he had L
heard no rumors of any irregularities. i -._-“'ﬁ"_"-

.. "_r:

ASH stated that he accepted the oYfer to bs GIOE's parole supervisoi- beoau'se":;

of the fact that he did know GIOE slightly as he lived closq to GIOE &t the: . s

" present time and in the past had lived with GIOE in the samq hotel, and "‘?"“._.r::'*‘;f'
. "because friends of his had told him that he would be doing City of Ghicago,» ,,ﬂ“'_f,.

o
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a favor if he would be the parole supervisor of GIOE inasmch as he would .

!  have the power to control and to lead into the correct paths of 1life a former . .
gangster who could possibly get in trouble again if not supervised properly. ey
ASH stated that in his present position as Superintendent of the Crime ST
Prevention Department, the major task is the supervision of parolees from the *-x »
penal institutians of the State of Illinols and that he feels he 18 capable
of act.lng as a parole supervisor because of this fact, AT )

I . ’ """:‘if,’:.‘.'”"t“;
In connection with ths telling of ASH by KORSHAK that Bishop SHIEI. was bacld.zg 3
GIOE, ASH advised that the same day KORSHAK informed ASH of this backing by 'f'-,,"*_, '
the Bishop, ASH in turn informed JAMES DOHSRTY, aforementioned reported for
the Chicago Tribune, of this and of his COﬂVEI‘aatlon with KORSHAK, i
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Mr. S. A. HZIALY, President of the 5. A. Healy Company, a construction concern,

was intcrviewed in his hotel room, No. 70 the Bismarck Hotel on September *; ;
26, 1947, by Special Agent Information )' g
nreviousky furnished by "Chicago Tribune® reporter implied that >

S. A. HSALY may have had something to do with obtaining the paroles of the' ™3
subjects. During this interview, Mr, HEALY furnished the following information

fj—lu

.1 '

"43

HEALY is President o; the S. A. Healy Company, a contracting and construction

M‘\,
company located at Lhoth and Racine Streets, Chicago, Illinois. HEALY has & 'j}\:
farm or residence in Hinsdale, Illinois. : A

HEALY does not know subjects DVANDREA, CAMPAGNA, ROSELLI or DeLUCIA, either"‘
true names or aliases, but is ggcmalnted with sub ject CHARLES ®Cherry Noaa" '
GIOE. HEALY first met GIOE approximately ten years ago at Hot Springs,”
Arkansas. HRALY was in Hot Springs at that time on a Spring vacation, and_;g-y_l
was introduced to CHARLES GIOE while playing golfe He struck up a casual A
social acquaintance with GICE, and thereafter saw him as many as & dozen times *. .
a year. GI(E has, on several occasions, visited Mr. HEALY at his home in - -»_ -~ U
Hinsdale, Illinois. On at least one occasion, GIOE brought with him a young

girl, whom HEALY presumed was GIOo's dnuﬂhter. Mr. HEALY understood that
GICE's OCCupatlon was that of belng one of the operators of the Beachcombers

| ad A himaorala ne Narth QF s L ;
nesbadxeuw, wu.u_u. J.D 10CawEqU On v ilvap Vs TRd UL W wAUG e . o i u!” 1

- Mr. HBALY has had no contact whatscever with GIOE since he was gent to prison:Q-'l
in 194k, and the matter of parole for GIOE or his associates has never been % -
mentioned to Mr. HEALY, or by Mr. HIALY to anyone else. The first time that -1~

Mr. HEALY knew that GIOE and the other subjects were released from jail was l;.gg;n
when he read of this in the newspapers. A

Mr., HEALY stated, however, that his experience with GIOE was good, and that he .~
did not consider GIUE as a hoodlum. He stated that if he had been approached .. = ':

by anyone and asked to write a letter of recommendation for parole for GIOE, o
that he would have gladly done so. ,

Vr, HEALY stated that he had no knowledge of any bribses, peolitiocal praessura
—_ 1 i R WA wAtA W i WA Res) A AW P VA Vi SR r—:—wu-»-w
or irregularities in the procurement of the paroles for GICE and the other K

subjects. ¢

1
;
1
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LOUIS J. BELTON, Seneca lHotel, 210 Eact Chestnut, Chieajo, Illinois -Was 1
interviewred and zdvised that he had been re questecl by subject GIOE to det
as parole advisor for (I0Z after HARRY A3l had requested that he no longer ‘,,; ;‘;‘ “,.
be considerc’ parcle sdvisor. PELTCH stated that hie had been contacted

by fres in the early part of ceptombeor 1047 anl abt the tlae he was corrtacted ETRES
he hail amrecé to act as parole advisor., P.LYO0 statel that to date he had .

not @ oocivod ang wora fr 5 the covernLoeml as to whethor he had been

accents . as TILS!s parole aivisor bab thnl he hoa groke.s to GICE about .
CIC:'s conduct durin: the liie of the parole. : e e

The followin~ investi-ation wos conducted by Spoeial Agents - .o

PELTOT advisod he has known GIO0 since 1935 and Lhot he lives :Ln 't.he same Ly,
hotel writh su‘ujcct aI0. e svated tnat he knows C’_LL,E; as a quiet _and.
friendly individwsil ardh that he would azain accept the position of parcle
alvisor on the basis of friendasnip and patriotic duty. oo

.

P.Le P claims he hoo no Imavledse of the other parolees and that he had
no infomation indicatin-: any Lmoroper methods used to secure paroles of
any oi the subjecis,. e N

- r

]
4

PELTC, stated that he was one of the partnnru of a fim knorm as Consclidéted,;.
Food Prolucis, offices ot 113 lorih Homan, Room 532, lie stated thal this _,‘,I-
vas o bakery supply soles o:‘_;'l.niza+ ion and that he had formed this compa.ny S h

7;* v
M

aftesr he nad heen released from the Army in 1945. lie stated that he had g g
served as a captain in the u;um termester Corps in the last war; that he'was

born abreoad ond is nood & clitizen. : -t

in F.LTC!'Ys epinion, 1&v-Y AS, origincl parole cavisor of subject GIOR,

had boen "scared of[M by adverse nevspaper publicity about the subjects.
Ile fvvither ctated that he believed that ihe entire 1nve~,u1gatlon was a
"poiivical feotballr. o '

e

o
3
7

DAVID 413500, dud wees donvee uireet, Chicago, . Olinois (this individual

e f ed Lo oas DAYY 2 FIS) 0 in Dureau letter of Scplomber 99’ LQ/"?\
advised that he hod vritien a Jetter of recomzendatign: for subject GIOE
after he had been rejucsted to fo so by GICE's wife. GIOR's wife had o
instructed Z4ISOCK to conlact an attorney by the name of SIPNEY: KORSHAK Bt 34‘?,"“:;»'
134 Horth La Salle Street, Chicego, for information as to he addressee of--the £
requested letier, R R ys‘*”‘»- v
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ZTS. 0 advised thot he lmwew sudject ored fron the time when GICE was a part.ner'*
1 in the feachcomber :estaurant, 101 Bast n\trm, Illinois. He stated .
that he did rnot smor SI0T :
N

ocially nor haoid he ever Lran.;acted any business
1

with iim, Lhat e was not ccenizant of the extent of any 7

@

crininal activities on the part of GIVY and did not coven recognize the | -'-wh" h

R subicet's nane in recent newspaper articles wntil he hac been contac'bed by ,5 ,,». '5
o the press inssmuch as it had been his idea that the subject’s name was: _;vt‘";j? s
Moo Spelled JOT A, . ' A ‘_L'; f'r-_?;T .J\y‘@d—‘ 1'
775007 statel that he had no infernation as to any irregularities in o e .
cennzetion winh a2 sccurin: of noroles of the sobjects and that of the Loet
five suibiceiz, ae knew onis 0 “r, fecovding to 27050000 he would not write .
a reccorcioniation Jel ler a"*-q hut denled thab any pressure had been brought ;;p'f_ e
to induce hiia to widte thiz letver in the first place, He stated that he- *-ﬁ“;'f‘ RAS
did not imov why he had been chosen by GT00's wile as one of the vriters -~ - - ",
of rocamendation lebters. ZISOCH sbtaled that he did mot know any of the 4.«
, attorneys icr tne subjects in this case. P
ZTa00 stated tiat the cbove information is as he would testify under -
oath 1f calles to do oo, ; "

X ZT800.. 45 @ merboyv ol Lhe Tloc of [IATT A, 218000 & Sons, Room 1010, 10U West ' ..
i Yonroe Street, which firn is a real estale managenent orzanization. ZISOOK » &«
stated that the cormsany viza 2 family concern and that no ocuts: Lde 1m:|.vn.dual 3 i
had an; ovmerchip in this comsany. ’

a“ .
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bt ALBERT B. TURNER, 1300 E. 48th Street, Chicago, 1llinois, as interviewed
on September 25, 1947 by Special Agents

dt which time he stated that he had written a letter to the Parole

Board recommending that CHARLES GICE be paroled. He stated that he had .

written this letter after being requested to do so by the wife of subject - -

GICE, whick request had been made to him in the early part of May, 194?.fﬁ¢ﬁﬁ*

e e sk T

TURNER stated that he knows both subject CHARLES GICE and his brother, ..
TONY GIOE, as customers of his clothing store, and that in all of his .
dealings with them as custcmers they have been henest and fair. Be stated: '7 ;
that he had a smattering of knowledge of their background, but that he did "% . ..
believe that GIVE could be rehabilitated upon his release from jail. He . =%
further stated that in connecticn with his past business with GIOE that he -
alwvays pald his bills, and it was nc business of TURNER's where GIOE got hlB -
monay. TUENER also stated that he had known subject GICE back in ‘the days..
when GIOE had had an interest in the Beachcomber Restaurant in Chlcago. .

TURNER stated that he would write the same letter tocay to the Parole‘
Board ever knowing that an investigation was imminent. He alsc stated that
he thought in his mind that he had written the letter for the best of the -
five parclees. TURNER stated that he did not have any knowledge of any
irregularities in connection with the parclees cbtaining their ‘paroles, and
that he knows wnly GIVE cut of the five subjects in this case.

TURNER sta 1924 P 3 Ss 1 sl
Chicago, Illinois, is a corporation ovned by himself and his brothers and AE
an uncle of his. He stated that no other individual has any ownership of this |
company. IR PR P
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_ The folloﬁ'ii ivesti i ation was conducted by Special pAgents o | .
. P X K ﬁ"in =y
e o 'fb e

On September 24, 1947 LLOYD J. BUTLER, Pawnbroker, 133 North Clark street,

.
Lo
- A
-

-4~ - Chicage, Illinois, was interviewed at his place of business. BUTLER is° allegedly’

the party who wrote a letter for and in behalf of Subject GIOE. BUTLER had

been interviewed by a reporter of the "Tribune® prior to the interview by the -

above agents.

BUTLER advised that he has xnown GIOE for the past ten years, and that during °
that time CIOF has been a customer of his at various intervals.” BUTLER adviaed"

that he knew very little of the criminal background of GIOE other than what -
he hed read in the newspapers with reference to GIOE's incarceration on the

approached him on behalf of GIOE during April or May of 1947, and requested
BUTL}R to write a letter toc the Parole Board, which he did. BUTLER advised
that he saw no harm in his writing, and advised agent that he had written
approximately twenty tines previous to this one for paroles of various
individuals and that this one was the first one "that blew up".

';a
charge of extortion. EBYTLER further advised that one SID KORSHAK, &n attornay,Jw-f-

B

-

F “w

e

B T

RN

G

BUTLER further advised that he had received no compensation of any sort for
his iniercession on the part of GIOL, had not been coerced into wrlting the -
letter, and knew of no person or persons who had received compensetion or. -

advised that in all probability if he is again approached for the purpose of:
writing a letter on a person coming up for parcle, he would probably do the -
same thing over again, being of the opinion that he did not think that he was
interfering with the law in so doing. BUTLER concluded by stating that he.
has not seen GINC since his release, and likewise has not seen any of the
other parolees. g

T ih-h\\.,\
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were coerced with reference to any of the subgects paroled. BUTLER further 4‘ o

-
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The following g iration was conducted by Special Agents ? ,
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On September 25, 1347 Reverend M. A. CANNING, Pastor of st. Ferdlnand's_ﬂ'
Church, 3116 North Marmora Avenue, was interviewed at the Rectory. Reverend ”‘ e
CANNING wrote a letter to the Parole Board, a copy of which is in the Chicago - °
office files, which letter was for and in behalf of LOUIS CAMPAGNA. Mention- Aj.
should be made of the fact that Reverend CANNING had been interviewed both

by reporters from tiie "Tribune' and the "Daily News" prior to agentst arrival.
Brief details of his interviews with both reporters appear in the local papers.q- o
A comnent in the paper indicates that Reverend CANNING requested that his CLUNE LY
letter to the Parole Board be published. However, the newspapers have IalLea,;_‘ i;
to publish such letter, and the details of this letler are being set forth ¥
for wnatever purpose it may serve; AN BRI N ~1;

#ifarch 1lth, 1947

uTo The Parole Board
United States Penitentiary

Levanwiorth, Kansas S
Gentlemen; -
ay I prevail upon your kindness in the

consideration of parole for louis Campagna, an inmate of the | '11;ff.1
Penitentiary at Levanwortnh, Xansas.

#The victim has been knovn to me for some EED

fifteen years. His family enqu a reputation beyond reproach,

and are considered people of pronounced respectability in

the community which they reside. 1In visiting their home, I

I candidly state that the highest regard and truest filial e

devotion was always exercised towards their Father. (Courteous . TLTaN.
- at all times, his complicity in the case leading to this IR
confinement, was sadly and regretfully felt by people who R .
knew him and experienced thl marvelous influence ‘for good R I
that he had always maintainéd over his household. l -t

o

ﬁAn-investigation into my statements wi pr ave
true without the least fear of contradiction. His wife,

-~ 1 -
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" LOUIS CAMPAGNA and other individuals involved in this inves§igation. He

Chicago File #55-194 1 ‘ T e
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"Charlotte, is a Mother carefully gpuiding and supervising the
little home; yet all suffer the bitter pangs of an embarrassment
that is hard to compensate. .

"His son, Joe ~ a young University graduate, - e
wes not drafted, but voluntarily enlisted in the Armed forces = "~ %77 -
of the United States. In Air combat the Press and Radio of .
the world heralded him as one of the most outstanding heroes
of the recent world conflict.

I know that if Louis gains a pardon, he will

return to society a grateful citizen and a loyal parent, and = - .7 "R '
will ever hold in unending memory the kindness of your awgust =~ - ' ..y
body in showing a merciful consideration. AP

LA e Lo T i

Respectfully and sincerely'yéurs, o

Rev. M. A+ Canning, Pastorn.

It was learned that Reverend CANJTNG was Pastor of a church in the 20th Ward '+
where all parolees lived at one time. As a result, he became personally . =~ ', ‘-
acquainted with the individual parclees and members of their families. He .
claims to have known the CAMPACNA family for at least fifteen years, and was “5}“fu°
responsible for the errollment of LOUIS CAMPAGNA's son, JOSEPH, in Notre Dame. '
He states that JOSHPH CAMPAGNA volunteered for the armed services and has an o
enviable record in such service. He states that there are newspaper articles ™ :
praising the heroism displayed by CAMPAGNA's son, JOSEPHe. The church referred “éj
to above by Father CANIING is Saint Charles Baromioe, located at Hoyne and R
Roosevelt Road, Chicago, Illinois. Father CANNING advised that due to his -
position as a cleric and a former pastor of Saint Charles Baromio Church of ...
necessity he became acquainted with various of the Italian element in Chicago, -
Illinois, and advised that he had married and buried members of the families :. -
of the parolees presently involved in this investigation. Father CANNING . ’
further advised that his position with reference to LOUIS CAMPARIA was merely et
in the capacity of a priest and a spiritual adviser and not as an attorney or . ‘-‘T
counselor. e o W

iy +

Father CANNING further advised that he is well aware of thefbackground of .

stated that Mrs. CAMPAGNA, the wife ol Subject CAMPAGNA, pefsonally approacﬁed PR
him and requested that he write a letter to the Parole Board on behalf:of 4>,3
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LOVIS CASPAGHA, and that he complied with the request of Nrs. GAMPAGNA and g

advised the Parole Board that he felt that if LOUIS GCAMPAGNA were given a. ;“5"5‘%,“"'_."?:;
parole, that he would find a suitable place in society, Father CANNING further .’ 7
stated that he was offered no monetary reward for his letter on behalf of - . . ?"‘""_*‘
CALPAGHA, and neither was he coerced or induced to write the same. e

Father CAMNING further advised that after CAMPAGNA's release on parole he had
a conversation with CAMPACYA, auring which time he asked him who PAUL DILLON ..° -
was, and CAIPAGHS4 stated "he would not know DILLON if DILLON walked ;Lnt,o the "

rool". During this conversation between Father CANNING and CAMPAGRA, - '-%xsng-_‘-';‘_ :
caTacia advised him, when directly gquestionsd, that he knew of no inﬂuence_ ETSAN
exerted to secure his parole. Father CANNING advised that he had not baen %

subjects in this case, and stated that he would welcome an opportunity to.so . .» .
appear. Father CAWNING concluded by stating that he felt that it was his L
spirituai obligation to intercede on behalf of CAYPAGNA, and advised that he -7
was under obligation to no one by virtus of his intercession for CAMPAGNA.

subpoenaed to appear before the investigating body into the paroles of the . ..i-ij W
¥
£

Father CANi#ING advised that he felt very strongly against whom he termed ~ -
nsniveling Reporters® with reference to the recent adverse publicity he has ; -
received in connection with this case. Father CANNING voluntarily exhibited' l‘
to agents an anonymous letter apparently submitted by a parishioner of 4
Father CANNTNG's Parish, wherein the anonymous individual berated Father - IR
CANNING for his part in the releasa of CAJPAGNA, and concluded by stating that %3¢ &
the anonymous writer was withdrawing from the Parish as a result of the = #%
publicity involving Father CANLIKG in the release of CAMPAGHA. g

P
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e Morand Brothers Beverage Company, 818 South May Streets ROMANO had

‘ On Septezber 24, 1947 Special Agemhl"Q
nterviewed MICHAEL J. RO ice President and General Manager B

written a letter to the Bureau of Paroles and Pardons urging that Subject - ¥

CAMPAGNA be granted & parole. ROMANO furnished the following infomaj;j,gm"f A

s,

ROMANO has been acqualnted with LOUIE "Little New York" CAMPAGNA for soms
twenty years. ROMANO's acqualntanceship with CAMPAGNA has been purely of -
a social nature and he has never had any business dealings of any nature

I B AT
. [

with him. ROUAYO has been in the Italian District where the Morand Brothsers

plant is located for some twenty~five years, and he 1s acquainted with a

nunber of so-called "Italian hoodlums"s Of his own personal knowledge ROMANO;,f.. ’.

has never seen nor heard of anything that CAMPAGNA has done of an illegal
or criminal nature,

ROMANO is well acquainted with

CAMPAGNA has shown as a father and husbande ROMAND himself has three child

g s o AT gl
ship with A he ressed with the good qualities .

S
A

NC e

ran

and states that he feels that a family without a father is tremendously handi- ,

capped and that it was more from this standpoint than any other that he acc
to Mrs. CAMPAGNA'S request to send a letter to the Parole Board.

About six or elpght months ago FOLAND was at the CAMPAGNA home in Berwyn, : °-

Tllincis and the family was discussing how nice it would be to have LOUIE
back with them again, and it was at this time that Mrs., CAMPAGNA mpecifical

eded

E.‘fﬁgh v

kgl g,
A
! 3

Iy e

asked ROMANO if he would write a letter urging parole. ROMANO stated that he “{ |

was thus put "on the spot" more or less because of his many years of pleasa
gocial acquaintanceship with the CAMPAGHAS and that he, therefore, agreed i
write such a letters

ROMANO stated that he ¢@id not know how CAMPAGNA had made his money but '
imagined that it was from gambling or some other devious means by which the
_ so~called hoodlums make their money, but that this did not matter to him;
J that he considered CAMPAGNA a fine fellow, inasmuch as ne was a gooci Iatnar
j to his three stepchildren. - ,

2

- owner, is one of the larger liquor distributors in Chicago;
customers are taverns and restaurants, ROMANO professed toéelieve that -
s there is no underworld syndicate which has any control over %he tavern

”3 POMANO stated that the Morand Brothers Beverage Company, of fwhich he is part ;‘;.1, a ,ar"
’ Imttheirmain ’,’éa‘-

industry in the city, and stated that he did not expect any increase in his :
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business because of his having written this letter of recommendation,

nor did anyone hint at any reprisals against him personally or against . IR
the Morand Brothers business if he failed to do so. ROMANO stated that he - 4"#
knows JOE FUSCO, head of the Gold Seal Liguor Company, and that he considera e
JOE FUSCO a very fine fellow. He stated that FUSCO and he are competitors but "
are friendly, and that they have never had any serlous srguments of any ' ‘ﬂr“ *

natures ROUANG mentioned that he has the distributorship for Matiomal - *
Distillers in Chicage and that on one item, 0ld Grandad Whiskey, Gold Seal T

MO Vdd LCd 0 did ek QR Al e Wets R SinASd Tiihen TS N s ws it

ILiquors and Morand Brothera share the distributorship. ROHAND states that
his company gets very little night club business except on some small items
on which his company has an exclusive distributorshipe e

. T
Tn summarization, ROMANO said that he felt that CAMPAGNA had been a victim of < 7.
circumstances with regard to the crime for which he was recently sent to ~ S
prison and did not believe that CAMPAGHA was the kind of person he had been . ¢, *
reported to be in that case. He stated that in view of CAMPAGNA's family and ! '+
his good qualities he felt that he had done right in sending this letter to . = '
the Farole Board.

ROMANO stated that no one had offered him any money to write this letter; no i
one had threatened him in this regard; and he had no knowledge of any bribery
in connection with the paroling of the Subjects, With regard to himself, he .
furnished the following informations:

ROMANO was born in Burlington, Iowa on October 2, 1899, He resides at 300 ‘ .
South Cuyler Avenue, Oak Parke. He attended grammar school in Chicago and = - .7 .
has been employed by Morand Brothers Beverages for twenty—flve years. He is’ ‘igi
married and has three children. L
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was interviewed on September 26, 1947 by Special Agents ", "_,
Mr. SVITAK resides at 293 { o
Maple Avenus, Berwyn, Illinois. Mr. SVITAX has a Ford Agency in part.nership :
with his brother, JALES, at 3145 Qak Park Avenue, Berwyn, Illinois. 'Mr. . ;ﬁ! 1}
SVITAK has been an automobile dealer since 1921, and has been the Ford dealer ¢ ‘f- "
in Berwyn for fourteen years at the above address. Mr. SVITAK states that .+ o
for the past six years he has lived next door to the CAMPAGNA family. Ur.
SVITAK states that one day while working in his yard, Mrs. CHARLOTTE CAMPAGNA .
asked him if he would write a letter to the Parole Board concerning the -
character and reputation of CAPAGIIA. Mr. SVITAX advised that CAUPAGNA'S SR
wife and nis three children viere as fine a people as he had ever been o .‘- _,:_ o
acquainted with. idr. SVITAK states that the imprisomment of LOUIS- CAMPAGNA' - ®
caused consmeraole grlef in the family and was especlally bad for the ..’ cr s LR
children. Mr. SVITAK stated that he told Mra. CAMPAGNA that he would be” glad L
to write a letter in CAYPACNA's behalf to be used by the Parole Board. i 4‘ v ,,- .

He stated that he wrote a letter and mailed it to the Parole Board. ,

Hr. SVIT4X states that no one other than Mrs. CAYPAGHA contacted him comeming
the parole. He states thai Urs. CAWPAGNA was very nice at the time she made -,
the reguest of him, and he wrote the letter mereily as a neighborly act and -
because ol the fact that he actually felt sorry for the children. He states - -
that during the past ten years his children have been friendly with the - . ..
CAMPAGHA chiidren, both attending the same school and soclal eventis together. i
Mr. SVITAK states that he has never visited socially with CAMPAGNA, and that..

his only conversations with LOUIS CAMPAGNA have been while the two were in

their yards working. Mr. SVITAK states that CAYPAGNA has three children,
JOSZPH, DOROIMY and JO ANNE. ‘

Mr. SVITAK states that he has never had any business dealings with the o '.u{
CAVPAGHLA family outside of selling two automobiles to the family. He states |
that he sold a 1946 Ford to DORDTHY and one to JOSEPHe. SVITAK states that he

also has done repair work on other automobiles in the family, but has never 7
made other than the two sales. . .

Mr. SVITAY states that since the recent publicity in this case he has suffered .

considerably because of his name being in the newspapers. He states that he .
was very glad when the Chicage "Pyibune! printed his interview, in which it . =~ <
was pointed out that he wrote the letter merely becsuse nhe was a neighbor L ‘f e

- 10 the CAMPAGNA Fam-lyo , .““ - ‘r " ": 1
¥r. SVITAK states that he is not acquainted with CHARLES BA? Ford Dealar,f“;j B

Chicago, who has been interviewed in connection with this cﬁe.. I :‘:y :r
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he following investigation was conducted by Spacial &gents— ;
“on Saptember 26, 1947. é - Xl '
SAM NANINI, Prosident and Treasurcr of ths Rockroad Construction Company,
5915 Rogers Avenue, Chicaro, was interviewed in the Chicago Division Office.
NANINI was one of the sponsors for LOUIS CANMPAGNA. NANINI had not been . .. [., g
interviewed by anyone prior to coming into the Chicago Office, howsver," .,qu f;‘*‘
numsrous attempts were mads by local papers to contact hims NANINI atated
he had met LOUIS CAMPAGNA about fifteen years ago; that they had visited - .
back and forth, and as a result of their friendship, CHARLOTTE CALPAGNA, wifa
of LOUIS CANPAJNA, contacted him and advised him tha! her husband would be
elizible for parols in the immedizte future. He shabted that at this time,
which was in the Spring of 1947, ho directsd a letter to the Parole Board,
telling them oxactly what he knew aboub LOUIS CAMPAGHA. He stated that he. ] .
had known him both in a social and business way, but knew nothing of hig - #¥*- 5.
pravious underworld activities except what he had read in the newspaperse ‘
He stated that in his business, which is a paving business, he had done some
work for LOUIS CANPAGNA, that is, the paving of a driveway into his home at ..~ -
his estate in Michigan. ' R

NANINI stated that he knew nothing relative to the manner in which the paroles

were securede Ho sLuted that he had seen LOUIS CAYPLGNA since his release,

however, ths latter he had writton to ihe Parole Board was not dlscussed.

NANINI stated that he had written a letter for and on behalf of 1OUIS GAMPAGNA

with the understanding that LOUIS CAMPACNA was going out to his farm as his _Q;XQA'J'
means of future employmente. He stated that there was no coercion exerted to -~ | ™ =
securs this letter of recommandation for parcle, and that he knows of no duress,.-...
or coercion used to securs similar letters from other acquaintances. He knows .
of no money whatsoever usod to securs these paroles, and the only ones that
appear to question such parolss are the local newspapers.
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The followini investilration was conducted by Special Agents —

g7

On September 25, 1947 MARTIN HANS, President of the Burton Auto Spring ™ -% ", . .*
Corporation, 2433 West 48th Street, Chicage, Illinois, was interviewed. ms ) ._..,.,,.,.,.‘i:'-
is supposed to have written a letter for and in behalfl of LOUIS CAMPAGNA. < X
HANS had never been interviewsd by anyone up to the time agents had arr:.ved

.
.

mmmesan TAm oA e saeed vae bl M e - emwed tomme -~

n':mever, no LrU!]lekbllb Was ma.u\., UuL.LIlb uuc WU L AT Gl UIIU J-Ilbel YiITN blkd.lr uc lldnu a .'
discussed this matter with any ol the parclees except for the fact that he
stated definitely that he had not seen LOUIS CAMPAGHA. : S

- “""‘ et i

For information purposes, MARTIN HANS is the father-in-law of 1LOUIS

nouwning abou ®)] CAMPAGNA'S father other than wnat he read in the ™

newspapersa, and this friendshlp between his dau&,hter and present Eon-in-law
was something over which he had no control. He stated that after JOSEPH =~ = . “{ .
CAIPAGIA returned from the war, with an unusually f{ine war record, his daughter,
MARGARET, married JuSzPll. JOSLPIH went to work for the Burton Auto Sprln,g w
Corporation for a perlod of time. B ;. ; -

'!

During his employment he taiked to his father-in-law, MARTIN HANS, on :.nfrequent’ f >
occasions with respect to his father's incarceration. He told MARTIN HANS _, .

that his father had been framed, and endeavored to minimize the past record ﬁ’ “'
that had appeared in the newspapers. He asked MARTIN HANS to write a letter . '
for and in behalf of his father, who was eligible for parole in August, 194’7. A
He stated that JOSEPU CAMPAGNA first confronted him about March, 1947 and : a

made such reqguest. JOSEPH CAMPAGNA also told MARTIN HANS whal to write in thlﬂ";'
letter to the Parole Board. Since HANS had no personal knowledge of e E

CAMPAGIHA'S previous activity, he wrote exactly what his son~in-law told him to." i |
He stated that he received no remuneration whatsoever for executing this

letter, and did it merely as a favor to his son-in-law. SRR

He maintains at this time he is receiving considerable adverse publicity with ./
regpect to the letter he wrote for and in behalf of LOUIS CAIPAGNA, and that ,-;.-
if he had to do it over again he#would not write such & letter. He states that -,
he realized at this time tnat it was not the thing to do, but did not realize V,;L-f.
the repercussions that could result from writing such a 1e‘Eler. He states. that-wr
be has not seen LOUIS CAMPAGNA since his release, and chancgs are he would not s‘*;r;,

see him in view of the fact that LOUIS CAMPAGNA's son, JOSEPH, no longer works .= w

“for the Burton Auto Spring Corporation, but is presently amgloyed on h:.s

‘Drmf‘ -nva-f %

father's farm. s FR
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MARTIN HANS stated again that he had received nothing for writing the above

letter, and that he knows of no one receiving anything for writing similar .. l»'-'.v ‘
letters nor does he know of any intimidation, infiuence or duress in obtaming ,{
letters for and in behalf of LOUIS CAMPAGNA. He stated that he had not been ' 4 “
contacted by anyone in rezard to this letter, and to date had not received .. . ...
a subpoena to appear before the Congressional Hearing Board. MARTIN HANS B
did not seem to be at all pleased about the publicity he was receiving, and .}

ha aamoa~ihat warried sheont tha r»acnlte A thie maibhld ad 4.
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"calls were made upon this family back in 1939. Dr. LAWRENC
- that he has made several calls on the family of PAUL RICCA,

sl
Chlicago File #58-1)4 \ 2 ' o
RER/HKi :mel _ 5 , S
Dre. VALTER LAWTUIICE, €400 wWest Cermak Road was inber'viewed. oy

by Special Agent on Septamberd

26, 1947.
B 'A-F:"‘j,"-_lgn A ;:_'-n.

Dre. LAVRENCE advised that he has been the CAIPAGNA family physicia.n for :
approximately the past fifteen years. Several wecks before he had any knowledge T
that LOUIS CA{PACNA was being considered for parole, he was making a call at = .
the CA’'PAGNA home, and Mrs. CA4PAGNA made the remark that LOU might be paroled.

Dr. LAVRENCE stated that that was fine, and no further statements were made .
regarding the matter. A short time after this incident Mrs. CAMPA®NA and her
son, JO&iY, camne to Dr. LAW{ENCE's office and asiked that as the family physlcian.
r. LAVIENCE write a letter of character to the Parcle Board for LOUIS CAL'.PACNA ;’
Dr. LAWRENCE stated that he would be more than happy to fill her request, and .-
so he wrote his letter to the Parole Board in Washington, D. c. ;

e ; ‘t'-.""""
Dr. LATRENCE stated that he has been a practicing physician in Berwyn, nlino:m ":f
at the above location for the past twenty years, and that he originally was -
called to the home of Mrs. CAMPAGHA'sS parents, whom he had as patlents for
several years. Dr. LAVRENCE states that all his dealings with the CAMPAGNA
family have been on a businesslike basis, in other words, doctor and patlent; - *
that at no time was he ever approached for any special favors by members of =~ -
the CAPAGNA fanily. He further stated that he recalled at the time LOU CAMPAGNA - ;e
was indicted in the BROVN-BIOFF Case that LOU CANPAGNA complained to the doctor o
of stomach pains. LOU CAYPAGNA was taken to the West Suburban Hospital, and.
it was found that he had an acute appendix. Through cooperation with the
head surgeon of the West Suburban Hospital, an appendectomy was imamediately
performed upon CAIPAGNA. SRS

Dr. LAVRENCE is still serving many of the relatives and immediate family members
of the CAY¥PAGNA fanily, and he feels that his relations will still continue '
on a high plane and he does not desire to discontinue his gervices with that -
fanily. Since the publicity of this case has appeared in the variocus Chicago - ‘
newspapers, Dr. LAVRENCE stated that many of his colleagues on the staff of '
the ¥est Suburban Hospital have in his mind looked upon him as a doctor who — ', .
might be dealing with the underworld eleument. ‘ Gt

Dr. LAYRENCE readily admitted th#t he had made two calls on the family of ST

TONY ACCARTO, who is reported to be the head of the ChicagogSyndicate. These ‘.-[ ‘
readily admitted -
one of the parolees,

and that on the date following PAUL RICCA's return to ChicaQO, Dr. LAWRENCE . f“'?';f'
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gave treatment to PAUL RICCA's son who had sprained an ankle.

Dr. LAYRENCE states that he does not know any of the other parolees involved . 'i..

in this investigation nor does he know any other persons who are considered as ¥
Chicago hoodlums. He states that he conducts his business on a very high - s
standard as a physician, and that in this case he wrote the letter purely at .

the request of Mrs. CAMPAGNA and as the family physician. He emphatically '-‘I‘-‘;'

denied receiving any remuneration for the writing of this letter, and that he

; X
did not receive any threats of pressure put upon him 4o write this letter.

Dr. LATRINCE stated that he is not afraid of any of the eriminal element, and

would not stand for any tactics which would put pressure upon him to do L ‘-5'-‘?5"‘1‘
something which was against the law. I s
+1 ".r

Dr. LAWRENCE related that just prior to CAMPAGNA's release, he had received a

call from Mrs. CAIPAGNA, who stated that the parole officer in Chicago had -- A
called her and wanted to know if she knew of a person who would be a sponsor |y

for LOU CANPACNA. She called Dr. LATRENCE, and requested thsat he serve in
this position, which he stated that he would be glad to do. A few minutas
after this call was made Dr. LAYREICE received a call from Parole Officer
COLOS MO of the Chicago Parole Oflice, who advised that he had talked to Mrs.

LT
v -
T
A

-

LT

CAMPAGNA and that Dr. LAVRENCE had been recommended as the sponsor for LOU A,

CAMPAGNA. Dr. LAVRENCE related that COLOSIMO made the statement over the
telephone to him, "I am supposed to come out and talk this matter over w:.t-h

you, tut I am too busy to do sof.
also too busy to come and ses CNLOSLAO, whereupcn COLOSTMO further stated,

"Well, we can discuss this matter over the telephone". The doctor related

that COLOSIMO questioned him as to his background and any information he
might have as to the background of CAVPAGHA and what he actually knew about

CAMPAGNA. The doctor was advised that the Parole Board is interested in - . .« -
having doctors or ministers as sponsors of parolees, and, therefore, he felt Nh

that he would be satisfactory and he would be given the necessary papers to
sign as CAIPAGNA's sponsor.

Dr. LAWRENCE related that if he had any idea that this letter—writing would be &..
Ty

involved in a political scandal, he would not have wrltten same in the .f.'* rs'b

e .
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The following investigation was conducted by Special Agent_ :
R 1 J?g,
On Septienber 24, 1947 DOINIGK J. SIBILANO, President of the Sibilano Puraitire’f »

LN

Company, 5541 Belmont Avenue, vas interviewed in his place of buginess.
SIBILANQO is one responsible for having written a letter to the Parole Board a "’
for and in behalf of LOUIS CAMPAGNA. Mention should be made that SIBILANCG o
had been previously interviewed by the Chicago "Tribune" prior to the inter-
view by the above agents. ot

,

ol
-
A

SIBILANG stated that he nad known CAMPAGNA for approximately sixteen years.. N )
He has knovn the family extremely well. He stated that they had visited .~ 7 *.: o=
one another's homes and had dined together at each other's homes. He considered
CAMPACHA one of his best friends, and stated that when he learned that CAMPAGNA

was eligible for parole he went to Mrs. CHARLOTTE CAMPAGNA, wife of Subject .:iy:
CAMPAGNA, and asked her what he could do if anything to assist in the parole of

her husband. She stated that he mignht write a letter to the Parole Board. -~

He stated that he considered it an honor to be able to write a letter for his
friend, LOUIS CAPAGHL. He stated that regardless of the adverss publicity
received at this time he would do it again if called upon to do so becal.lse )
LOUIS CAVPAGHA was his friend.

it
.
s

SIBILAKO was souwewhat disturbed about the attitude taken by the newspaper with .é
respect to the letter he had written to the Parole Board, and claimed that.the w«-:
newspaper did not wish to print the truth. He stated that it just so happened-i- °
that approxinmately three months ago he had decided to return to Italy to v:l.sit.-:,
his mother who he had not seen for approximately 35 years. He stated that the *
newspaper wanted to twist this return trip to Italy in order that they may

write some sensational story about his being threatened and having to leave

the country. He pleaded with the reporter to print merely the facts, that he
was returning to visit his aged mother, and that his trip had been under -
consideration for many months prior to the recent publicity that the paper was . .
giving to all sponsors of the parolees. He stated that he wanted it known thab S
his trip abrcad had nothing to do with the release of the parolees. He also -
was emphatic in his statement that he received nothing for having written the. .
letter, but merely did it as a friendly gesture. He stated that he knows of . _;
no one having received anything ¥s a result of the release of the parclees. T
He knev of no one who has been coerced to write a letter fop and in behalf .

_ of any of the parolees. He indicated he was leaving the U ted States for"

Bari, Italy on Friday, September 26, 1947, and planned to rét.um to thia
country on or about November 25, 1947. i
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The following investigatlon was cbnductad and dictated by Speclal Agents

Bawmdl ToMenbha MAarsosn VT Aarno

dUDL'J‘n Vo ..L..:um.nu, O‘.! uusuz LAITOUG, ucuu; (=88 mzuugel' 3 ' T
Vegetable Company, 139-141 South Water Street, Chicago, was interviewad by i‘ . -
the above agents on September 25, 1947, R ACIEE

Mr, FERRERO advised that he was approached by TONY D'ANDREA several months
ago and was asked whether or not his firm was employing people at that times
TONY D'ANDREA asked if it was possible that his brother, PHILIP D'ANDREA,

- who was soon to be released on parole, would be employed by the firms Mre = . &
FERRERO advised that he understood that when PHIL D'ANDREA was released from = *'% ¥

LE R
iy + N
prison that he would be free and clear of all crimimal charges, therefor, he - .2 ‘i,
L . A A

might consider hiring the mane. : "-{
Severzl weeks elapsed and again TONY D'ANDREA and an attorney by the name of ot
SAM SHAPTRO called on HMre FERREROe At this time XMr, FERRERO assured both TONY ‘.
D'ANDREA and SAM SHAPIRO that he would hire PHILIP D'ANDREA as an inspector -

of vegetables and that he would be hired on the same basis as any other employee.

in the firm. In other words, he would have to be satisfactory to Mre FVERRERO B

in the carrying out of the job for which he was employed. FEREERO stated that’ x
ha Al eonaasd ‘I‘hn an’l :JYI\J' E s .hn m’\ﬁ with SAM QHAPTQO and ha adviaesd 'l'hni' at +h.‘-‘l+; - Lf'
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time he would be in a pos:Ltion to pay approximately %70.00 to $80.00 a week for
the services of PHIL D!'ANDREA deperding of course upon the number of hours thatr‘:,;
he worked, Several days later & standard form was received by Mr. FERRERO from ..°,
the United States Parole Board in Washington with reference to Mr. FERREROTs ' ‘i .
employing of PHIL D'ANDIEA if and when he was released on parole. This form

was immediately filled out by Mr. FERRERO and mailed to Washington, D« Ce

1 o

3
W
5,
s

."‘
.,\,_“, P
-

Mr. FERRERO emphatically claims that he does not know PHIL D!ANDREA, TONY .
D'ANDREA, SAM SHAPIRO or any of the other parclees in this investigation nor - “_
does he kncw any of the other references, sponsors, or employers of the parolaes.
FERRERO further claims that he does not know any of the other individuals
who are considered as members of the Chicago Syndicate of which the parolees

- are alleged to be members. o L

Mr. FERRERO stated that no presstire was placed upon him by SAN SHAPTRO or any. : o L
_ obher methods used to bribe him in order to furnish a job fIyPHIL D'ANDREAs - ;3¢ { Ene

- L3 Ny

_FERRERO stated that he understood that PHIL D!'ANDREA was cojsidered a sick man_,n 5

. but that because of the job he was taking it was not necess that he be * ;7w ’;4“ '
in A-1 conditiones FERRERO further advised that 1t was not necassary for PHIL '
D'ANDREA to pass any physical examination baefore he received the position or't-
inspector of vegetables for the above firme FERRERO states that his last act
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was to fill out the standard form submitted by the Parole Bcards Since that

date he has not been contacted by PHIL D'ANDREA's brother or Attorney SHAFIRO K= -
or any other person having an interest in this cases He states further that he 5:'.,-’_, z’i'
has been contacted by newspaper men within the last few days since the publicity

of this cass has been very apparently in the newspaners and at all +imes he-

A Visdend  welaudi ToLy =ppeeviive LU S A

advises the reporters that he is not a sponsor of D'ANDREA but that he only orfered "
employment to PHIL D'ANDREA. _

The letter submitted by the Bureau to this office dated September 22, 1947
requested that JACK N. FERRARO be interviewed with reference to the employment
of subject D'ANDREA. FERRERO was interrogated with reference to the difference .
in his first name, middle initial and also the spelling of his last name and he”";
emphatically advised that he has never used the name of JACK N, FERRARO but that ° & T
his true name is JOSEPH V. FERRERO and that he is known to almost everybody ~ -~  ~
by the name of JOE., FERRERO advised he has been in the produce game for the . u, )
. past twanty years, having come to Chicago approximately thirty years ago from a ’_' .
small town located approximately sixty miles from Chicago. During the twenty ™
years FERRERO stated that he has worked for various produce firms in the market
ard that in 1945 he organized the Krispy Klean Vegetable Company, a corpora‘bion,
and ever since the organization began he has been the firm's General Maoagers Lo
FERRERO states that since the date PHIL D'ANDREA returned to Chicago after o
being relsased from the penitentiary he (PHIL D'ANDREA) has not called Mre FEHRERO
with reference to his employment nor has any official of the Parole Office, *
Chicago, advised Mr, FERRERQ when he can expect the employment of PHIL D‘ANDIEA..q
¥r, FERRERO stated that he had noticed in the newspapers that PHIL D'ANDREA - .- . -
had been permitted to go to ayo Clinie, Rochester, Minnesota, for a physical*
examination but just when PHIL DfANDREA was to report for duty Mre FERRERO
did not know and he felt it was not his duty to call PHIL D'ANDREA and make - . %)
any inquiry as to when he could be expected to come to worke . R
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The followlng investigation was conducted by Special Agen-t_

Chicago File 58-194 - { Lt e
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In referenced teletype of Soptember 19, 1947 a statement was made that an
unidentified friend of DOHEGTY told him that one SCZELZ, a barber, smployed . . -
in the Chicago Assessor's Office, stated that JOE BURGE or BURGIA, former :...% : *
mayor of Maywoou, Illinois, was involved in handling money in connection f;'mg 1“
with the securing of paroles.

AR

,...:;,‘,‘

: e a4 'P-"".""" tei
On September 22, 1947 ROBERT G. SCELZSE (not SCZELZ), Deputy Assessor, City jf:v
of L‘h:Lcarro was interviewed at his place of business, He stated that he was:
a barber in the 3Sherman Hotel approximately thirtesn years ago. He stated ‘
that he was acquainted with PHIL D'AVDIEA. He indicated that he had become -
acquainted with D'ANDREA while working in the capacity of a barber in the L
Shermsn Hotel here. lle stated that he was not acquainted with any of the = ~»°
other parolees, nor did he know the manner in which any of the parolees . .-, .-,
haéd secured their paroles. ' a
SCELZSE stated that JOSEPH IVRURGID BULGZR, referred to as JOE BURGE in’

referenced teletjne, is the head of a fraternal organization known as

Ttals-Nnerican National Und on, with hccxu\iuar’tcas at 30 West IIEOhJ.AABUVIJ
Street, Chicago. This organization allegedly is now an insurance company,
according to SCELZ5E. It was SCELZSE's opinion that all the parolees wore .

members of this organization.

With respect to whether JOSEPH T'BULGIO BULGER was formerly mayor of May- ~°°
wood, Illinois, SCELZSE stated that he could not recsll definitely whether «' % &
it was JOSEPH or his brother who was formerly mayor, but in any event it I .
was quite some time ago. SCELZSE stated that BULGER is now practicing law . ..
at 139 North Clark Sir ccu, Chi«..\gu. He statsd that he did not know if : ' "?

BULGER was in any way associated wita the parolezes.

SCELZSE statad that he did not know any of the details of the manner in

which any of the men secured their parole, He stated that he had not

seen PHIL D'ANDREA, with whom he is acquainted, or any of the other S
parolees since they secured their parcles, He stated that he in his c
capacity of barber at the Sherman lotel had become acgquainted with many . S
of the underworld characters, but that he knew nothing of their activitiea L

Prsp— —mrln #)
e¥xceot what he had read in the ""“"‘Pﬂ Bers . . o

:!l’ '

Mention should be made that SCELZSE was @ barber at the Sirman Hotel from i ;oe‘- ,? ;

1919 to 1934 and claims that during that period of time hef had witnessed - '
these hoodlums goming into the Sherman Hotel to pget haircups and had observad'
them drop their guns on the floor, but never lesrned of their pe*sonal
activities other than what was rumored about in the barber shop. N
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SCELZSE stated that in the event this oflice desires to interview him further

he can be reached at his residence at 2143 South Drake Avenue, Chlcago, tele~
phone Crawford 3656.
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_, JOHN TIBERI, Officer of the Allied “Yonstruction and Supply cmpany,
+J°S, Maplewood, was interviewed on Septamber 24, 1947 by bpeCi Agents

‘Pat which time he advised tha had bee -
approximately four months ago by TCNY D'ANDREA, hrother of PHIL

D'ANDREA, at which time TONY asked him if he would be the Farole Supervisor _L')(::
if his brother FHIL were paroled. TIIEKI stated that he told TONY that he
would bg PHIL's Farole Supervisocr,

" TTRERI ated that he knew the D'ANDREA familvy bscan

TIBLRT ststsd that W oLNe JaANLRGLA Aalllly DECause

that he had done m.th the family, most specifically with L
D'ANDREA's who is a priest and who purchased coal for the church from TIBERILS > ™™
TIBERI stated that to his knowledyge PHIL D'ANDREA was a good man, and that he : ‘
had no knowledge of his background. TIEBERI advised that he had heard that

FI1, D'ANDREA might nave been mixed up with the CAFONE Gang, but that he had

been told by TWY that this was not true and he, therefore, did not believe

the allegations. :

CI T SR S
- «,..m‘_.‘l" LR iy,

mrn TONY DYANDEEA broucht a paper JRETR TR N SN

n.J.D.—AH-J. bbdbt’u b.[JdU PRVIUH G A - TON T 38 uA WUUUJLU a Pap el UU Il..l.“l I“llJ. 11 1lQ .‘;s_Lguuu, Sl "' Al
~which TUlY said made him FHIL D'ANLREA's larole Supervisor. At the time . . '« ..
TUNY brought this paper, TIFillI stated he was accompanied by an individual =7 & 73

who was not introduced tc TIBERI by TCNY, and TITERI does not know who this- =
individual was. L

The Allied Construction and Supyly Vompany is owned by JUMN TIBERI, SR.,
the individuwal interviewed, JObi. TIBERI, JR., and TIBERI's wife, and TIEERI -
stated that no other individual was connected with this company.

LYY
.
A




Chicago File £8-194. 3_’*?V”;fA“47~':flf.{”
JEH:gm SR ;

! On September 26, 1947 MR. JOHN R. ROBINSON. Public Relations Counsel,

Foom 814, 228 North LaSalle Street, Chicago, Illinoxs, was interviewsd by Special
s Y > < R

MR. KORINSON advised thet he has known Parolee PHILLIP D'ANDREL Bince MR
approximately 1930, at which time he met him through one HARRY REED, whom ne»‘«* f-"?
stated was friendly with the whole proup of Farolees. At this time D'ANDREA, agw? o

" "according to MR. ROBINSMN, was active in an Itelien-Americen society in Chicago =
which eventually became under D'ANDREA's guldance an insurance orgenization for
the benefit of its members. MR. RORINSCON stated thet he knew D'ANDREA cesually
for several years, and then in 19537 or 1938 D'ANDREA called upon MR. ROBINSH
to reorganize the paper "La' Italia” in which D'AXDREA had purchased the con~
trolling interest, ROEINSXH understood from D'ANDREA that he hed been rec¢mmended
as being the lopgical person to get this paper out of f{inancial difficultioa" "i‘,‘

into which it had sunk under the direction of & phony Italisn Nobleman, whosd v.- ‘- <

neme ROBINSON does not presently recasll. As MR. ROBINSON recollects this phony
Italian Nobleman later was shot on Sheriden Road in North Chicagoé, and D'ANDREA"
wes sccused of the shooting. ROBINSON states, however, thet he does not now and .
never did believe that D'ANDREA murdered this individuel as D'ANDREA et the time
of the death had a $50,000 suit pending egeinst this person, end he was worth >
more to D'ANDRPEA alive than dead. MR. ROBINSON stated thet in a period of

about six months he reorpanized this paper and placed it on & sound financiel - ,
‘_basis. Alter this period his acquaintance with D'ANDREA again beoame casual. v

However, in October of 1945 MRS. FERRARA, the sister of D'ANDRE&,,VN.ﬁ 5
brought a letter to MR. ROBINS(H which had been written to him by D'ANDREA, and -ﬁf;.
apparently enclosed with a letter from D'ANDREA to his family. This letter was o
turned over to Agents and due to its unusual nature and possibly signlficant ) ';
wording, is being quoted hereinafter in fulls C e

"Oct 20, 1945, S
"Dear Jack;

"Accept my most greteful thanks for your interest and untiring e
efforts in my behalf. The knowledge of your friendship is my greatest forte.'f‘
- - I have been imbued with new hopes and antlcipation that all is not lost ’
and that I maybs able yet, bu bpeuu the last few yasrs of my iife, with N
my femily and f{riends, as g reminder I just passed my 55th year mark =~ = .~
while in here in spite of my failing health, due to ulocefs, arthrithis, - "
and severe spinal condition--however the 'ticker' is i;etkrfbct shepes . i
Jack, at the very outset let me take m negative approschb-sounds - *‘5
ridiculous, but people believe the ridiculouis more readily, than sound’

sensible facts. You know that I was in the trucking business, 't:rucking‘f"-:-‘;iT

a-'_-l. s
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"for municipalities end not a bootlegger--you also know Lf ny efforts

toward publishing e worthy Itelien newspaper--and not e gambler, For

years you know of my very altruistic efforts in behalf of the Italo=- ) L
Americen National Uniomn, for the good of 'my people' not a ewindler or am . =
extortioniest. In my cepacity as president, the assets of the society . ..
increased from roughly £150,000 to close to half million~-surely not a -~ siis
larcenist-=for years I bore the responsibllities of pay-rolls, employers tf$‘;;¢
welfare and striving to build & legitimate businese. For 30 yrs, 1 Pai#.;fiir;
taxes, Federal, State, County, City--surely not a racketeer--My faith '~ *°

in my God, my Church, my responsibilities to my family have made me guard

my religious beliefs and my love for my femily--not a muscle man or a .
Capone body-guarde. Jack ell these viscious accusations were bendied around Rt

in the courtroom during my en~messe trail. These seods were plented and ~ *
where their fruit fell, heeven only kmows. You already have experienced . ... .
some of their results. All the attorneys said then, was, those accusations \;.‘
have no beering on the case. It may be possible that they may not have »ﬁh*
meant anything to the defendents collectively, but I have and em Bufferlng O
the tortures of hell in not being allowed to positively refute them,- v - ““f‘ *ﬁ
There were 15 witnecses ready to testify in my behalf at the trall--- Y

WL

who could have shown very clearly by their uninpeachable testimony as to C5F
my drnocence, but they or I did not testify--beceuse of the peculiar '.‘3,
legal logic used Ly the lavyers which pre-supposed that eny testimony by o
ther or I in my btehalf would be detrimental to the others. This has ;r 5_“;; )
never made pood sense to me, but it is the story. This peculimr legal D e E
logic is the father & mother of all aftermaths, all the paradoxes which.. .g,»;;

hurt me at the treil hurt me now, end will continue to do so, and act as
berriers, until the truth comes to lighte. Surely after 2 yres. of - ST
imprisonment an individuasl defendent should be permited to isclate himself wufﬁ:ﬁ
from thic en-messe legice The 10 yr. maximum that was given to all ,” a
without individuel exeminstion or guealification might now be adjusted as "7 ;§"
you lmow the term .f court was left open for 3 yrs. This in itself Bhould

be helpful in designing & plen for a reduction of sentence. Ifmy - - ':ﬂ;f“
sentence coulc be cut to 5 yrse. I would automaticelly be pleced in the N
parole bracket. Surely the govermment has had its pound of flesh--thse v
cutting of & long sentence is not unusual end I would not be compelled B
to langulsh here for almost 2 more yrs. before parole time. A visit T
would enable me to give you many details, which I find impossible to S
incorporate in this lettcr. sou

"Thanks egain end muchjggbd health and good luck to :youe

B L WL IR EIr S UE
. ' T TR . M
Sincerely, - AT 3
Hli 11 " -7 ‘_j‘ Y " » ¢ :‘1 .
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On the basis of this letter MR. RCEINSON commenced‘efforts to have '
D'ANDREA moved from the Federal Penitentiery at Atlante, Georgia to another
Federal Penal institution. WR. ROBINSON stated that he did not care which .
Federal penal institution D'ANDHEA wes placed in, but felt that due to the ltate Lok
of D'ANDREA's health, he should be removed to a penal institution having a'f‘ﬂ. al »
» less viporous routire than Atlante, and he elso felt that D'ANDREA should be.ﬂ h iﬂ?ﬁ
- geparated from the other Parolees es he felt thaet they might commit some ‘act. .#?,
which would reflect against D'ANDREA's record and cause him difficultles when, Q;kqv
the time ceme for him to be paroled. i

MR. ROBINSQN advised that he makes numerous trips to Washinglon, -’
D. C. during the course of his usual business, During these trips he commenced
efforts to eflect the removel of D'ANDREA from Atlanta.

SR LD e %>5..=;’~ Wiy
In July, 1945 MR. ROBIKSON contacted Senator SCOIT LUCAS and asked '*774_,”'
LUCAS to make an appointment for him with one LANIEL LYONS in the Dapartment ’—w ACEM
of Justice as he believed LYONS to be the proper individual o assist him in »

s e, J \»\""‘- i '!
the aforementioned purpose. :«,j

An approintment wes made with LYCNS, who asdvised ROBINSON that the L
proper person for him to see was JAVLS V, BEINETT, Dirsctor of Prison Im= . = i
dustries, who at that time was in Germeny setting up the Americen Penal o 'l 5
Institution in the American zone of occupetion there. In his absence MR._LYONS
referred ROBINSCH to Captain A. H. CONNER, Assistant Commissloner, Federal
Prison Industries., MR. ROBINSON advised that he was greciously received Dy
CONNER, who said, however, that he would be unable to assist him in his
migsion, but that RCRINSON would definitely have to see BENNETT to effect his

PUrpogo .

After this MR, ROBINSON let the matter rest for approximately one
year, vhen he recelved a personal call from SAY SHAPIRO, who MR. ROBINSON : ?' :
states ie D'ANDREA's attorney for civil matters, and TONY D®*ANDREA, brother of ot
Paroles D'ANDKEA, who requested KOBINSON to gainseek & transfer of D'ANDREA. pen

By this time D'ANDREAL end the other three parclses had all besn transferred -

frcm Atlanta Penltentiary to the Federal Penitentiary st Leavenworth, Kaunsas.. N
In order to carry through this request, ROBINSON mede a special trip to el
Washington, D. C. on about October 2, 1946 to see MR. JAMES BENNEIT. At that
time BELNETT had a physical exemination made of D'ANDREA. During the cowrse .
! of conversation concerning the posglble transfer of D'ANTREA, BEMNETT expressed i

~ the opinion to MR. ROBINSOK that when D'ANDREA ceme up for parole, there ) S

, &ppeared to be no doubt in view of his prison record, past repord, and physicalauhr%‘ b
: condition, thet he would be paroled. He inquired of MK. ROBIKSON as to whatherh%ﬁug :

or not the other Parolees had in any way coerced DV'ANDREA or Ris family since’ h»-xtn#

their incerceration. MR. ROBINSON said that he et the time tdéld BENNETT thaté.*c
. .u ,ﬁ
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he could give him no answer one way or the other as to this duestion, but he
would meke inquiries, which he did, =nd found no evidence of the other Phr?lees,
their friends, or associates having in eny way coerced D'ANDREA or his family,

MR. ROBINSONU steted that this trip to Waehington was the only trip e
thet he made specifically in D'ANDREA's behslfl, thet his other work wes carrie§ ﬂk';gi
on during the course of regular business which he did in Washington, and.that-y.;é;i;
he was reimbureed in the sum of $100 for his expenses in comnection with this 772" "
speciel trip to Washington. He advised that the only other money that he .« .. =
received in connection with his efforts to have D'ANDREA removed to enother B ‘
Federal pensl institution was reimbursement for three long disteance phone calls
which he made from Chicago tc Wachington in this connection.

On July 22, 1947, M%. ROBINSON wrote to T. WEBER WILSON, Chairmen a
of the Federel Perole Board, Weshington, D. C., on D'ANDREA's behalf, ~He <% -nei -
furnished & copy of this letter to Agents, which states that he is writing as " ", E
& friend of lonp standing of the Applicant Parolee, and sets forth that D'ANDREA ™ *%
is knovm to him as a pative American who was for years in the trucking business. |
in Chicago, holding & number of very fine municipal, county, end private con- .75+
tracts. It states that D'ANDREA was recognized end regarded as a leeder of :
thought in Italo-Anericen circles. He was elected President of the Italio-
Americen NetiGEETA%;EEET-E“ﬁTEh type freternel orgsnizaetion which insured its
members on the assessment insurence plan. He reorganized the Union on the old
line insurence besis, thus placing it under the jurisdiction of the Department - -
of Insurance of the State of Illinois, vhere after the reorganization it was @ ..
grented a top rating. He stated that D'ANDKEA more then doubled the membership ‘.~
and increesed the assets from one hundred fifty thousend to almost helf a,,g,a,.ﬁah
million dollars. He tells of his &szocistion with D'ANDREA in reorgeniring '
the newspaper "La' Italia", and states in part, "I am firmly convinced end - " '
some very highly placed legal {riends of mine Jjoin me in the conviotion -that 1ﬁ:jﬁf
MR. D'ANDEFA hed insisted upon a severence of his triel, he would not have boan1:i1* |
convicted, and not be in his present predicement", He states elsewhere S
"I am also thoroughly convinced that if he is grented a parole, he will live '
up to the regulations, in every way, send that the Federal authorities will
find him always a good and law-abiding citizen".

t.

MR. ROBTHSON further edvised thet during his efforts on behalf of ,*;fv.
D'ANDREA, Senator EASTLAND and Representative ABERNATHY wrote to Judge T. = '\ .

- WEBER WILSON testifying as to the veracity of ROBINSON. He was careful to P'f;;,.

* advige, however, that neither Senetor EASTLAND, Senetlor LUCAS, or Representative ;{uﬂ}
= ABERNATHY knew the nature of his activities, nor were they aware of the e
"* % “4ndividual on whose behalf he was working. ~MR. ROBINSON stafed in passing .. &YV e
.. "that he knew his way around Weshington, had many friends in lixbranches;aqd;fﬁf%ﬁﬁgq.
e : T%}?P?f “
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bureeus of the Government and told of dinners he had given ’or various govern- :ﬁ
ment offiocials and their friends at the Shoreham Hotel In Wedhington, D. €. - w.=
He denied any knowledge of eny irregularities in connection with the procuring -
of the paroles of any of the instent parolees, and stated thet he felt that :
DY'ANDREA's record mould bacl up his efforts on the behulf of D'ANDREA. He

denied any knowledge of any improper actions having been teken to procure the .
removal of DYANDEEA or the other parolees from tHe Atlanta Penitentiarye. He
stated thet he did not believe that D'ANDREA was a gangster or that he was' ' |
vicious. It is of interest to note that during the course of this interview -
ROBINSON stated that it wes an open secret in Chicago that the "Tribune" was ﬂ‘ .
out to pet Attorney General CLARK, and expressed the opinion that a good deal - “>
of the cry raised over the parole of instant parolees was political, When .;’" ;
questioned specifically conceranin: the "Tribune! s" attitude tovmrds Attorney

G eneral TQ. CLATH, he could give no definite information, but stated merely
that it wes commen lmowledge that the "Iribune" wante to embsrrass Attorney
General TOM CLARK end the administration in any way possible.

The letters mentioned herein &s having been turned over %o Agents *;,Uﬂ”*r :
by MR. ROBINSON are being retained in the file of this case, as are copies of P
~.... letters from MR. EOBINSOY to JAMES V. BEFNETT dated October 3, 1846, end .. . .5e #..
Captein A. H. CONNER deted July 26, 1946. - T
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The following was dictated by Special Agent~
s
m GAROFALC was interviewed by Special AgentF '
at the Chicago Office. GAROFALO wrole a letter to ’
es pParole board recommending the parole of subject PHILIP ﬁ D

vl - - . .

D'ANDREA. At the time of the interview, GAROFALO furnished the foll
information:
‘l te
5 GAROFALD is Secretary and Treasurer of the Garofalo Company, a produce concern_"_-_‘ =
located at 103 and 105 South Water Market, Chicago, Illinois. He is also one
of the owners of the Milwaukee Macaroni Company located at 3210 North Pierce .
Road, Milwaukee, Wisconsin. Included in these two businesses with him ar'e ™
his brothers JOSEPH and MAURO. ‘
i ol r’ .- ~” t’, 3
SANTO GAROFALC resides at 2200 North 53rd Street, Milwsukee, Wlsconsln, telephone
Hopkins 5052. He was born February 23, 1893 in Palermor, Sicily. He came to - '_:*,‘-
the United States in N¥ay of 1207, and was naturalized in the Circuit Court. at ..
Chicago, Illinois, in 1915. He has returned to Italy for a visit on one *
occasion, that being in the year 1931, :

U

GAROFALO became acquainted with PHILIP D'ANDREA in sbout the year 1930. At . 7.
that time, GAROFALO was Vice-President of the Italian Chamber of Commerce, a
group of Italian business men. D'ANDHEA in about 1930 or 1931 joined the ’
Italian Chamber of Commerce as a regular member, and it was through this joint ;
membership in this organization that GAROFALO first struck up a friendship with 3
SubJECt DIANDRIEA. oo Cr e 1 \-a a- E
Also during the early 1930s, D'ANDREA becams President of the Italo—Amer:.can «:.,.::;;!f
Union. This union was a fraternal and insurance organization, and was the ¢, ™
successor to the Union Siciliano. GAROFALO was a member of this union and .r' .
sttended its samlannual functions such as picnics and entertainments. 1In this . -
manner, he became acquainted with D'ANDREA and came to feel that he knew him. "+~
D'ANDREA at ell times in his association with GAROFALO behaved as a perfect ..+ .«
gentleman and appeared to be a high type of person. Coo L

GAROFALO and D'ANDREA never associated outside of the meetings of the two . 7"
above-mentioned organizations. They never, at any time, had any business =~ - . « i,
between each other. There was never any borrawing of money between the two L
of them. Their families were not. known to one another. '

‘vt . GAROFALO knew of two businesses that D'ANDREA was in, one t of contract o
- hauling of refuse for the City of Chicago, and, second, GAR§FALO believed - : *i .~
that D'ANDREA received a salary as President of the Italo—Marlcan Union.’
GAROFALO changed his residence in gbout 1910, to Milwaukee, Wisconsin, a.nd ; £
since that time has seen D'ANDREA very mﬂrequently. RS 1 A
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About six months ago, a Mr. SHAZIRO telephoned GAROFALO and identified himselr
as an attorney acting for PHILIP D'ANDREA. SHAPIRO at that time asked if
GAROFALO would write a letter to the Parole Board recommending that D'ANDREA

be paroled. SHAPIRO stated that D'ANDREA was ill, and GAROFALO stated 't-hat he.: -

was influenced somewhat by being told that D'ANDREA was sicke = . - - i o
GAROFALO stated that he does not know any of the other subjects in this case S ttn
and is not intimately acquainted with any of D'ANDREA's friends. - BT R
Viewy M
GAROFALO stated that no one had atiempted to apply any pressure with regard to
the letter of recomnendation, that no promises of money or other reward were
made to him, and that he wrote the letier to the Parole Board, stating exactly
whal he thought of D'ANDREA, and believes that if DVANDREA were glven anot.her ," OO
chance, that he would be a good citizen, _ L e
AR g

At this point, GAROFALO mentioned that he knew that D'ANDREA had engaged in ;T
considerable charity work in his positions with the two above-mentioned Italiah ‘f ’f

organizations, D'ANDREA being particularly active in this type of work durmg
the Christmas holidays. o
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¥r. SAMUEL MAYER HQ}
wag interviewed by Special Agents
on September 26, 1947,

'31

M¥r, HOMAN was interrogated with reference to the letter he had‘"“

written in behalf of PHILIP D'ANDREA, He advised that in Jamuary of 1942 PHIL ..
D'ANDREA had purchased property in the Lincolnshire Estate, a subdivision which fue

wa3 being managed by Mr. HOMAN. The original contract for the purghase of the "4

- property was drawn by Attorney SAM SHIPIRD of Chicago. All future contracts‘. ,’ Ta

for the purchase of additional lots by PHIL D'ANDREA were handled t-hrough At—-
torney Shapiro. T

a0
‘;'*’T
L
3. m"- "ﬁ"
Whils D'ANDREA was incarcerated Mr. HOUAN on numerous occasions
contacted Attorney SHIPIRO in an effort to secure money to clear the balance
owed on the property purchased by D'ANDREA. Mr, HOMAN stated that some time
ago he was approached by TONY D'ANDREA, brother of the parolee, who also re- ‘ N
sides in the lLincolnshire Estates, and had purchased his property 'ohrough Hr. "
HOMAN. Mr. HOMAN was at that time requested to write a letter of reference - ’.viv,
as to the character of PHILIP D'ANDRLA armd his business affiliations m.th him.-

B T

c o ey X

Mr, HONAN on the first contact stated that he would comuder Do,
the matter but within a week he was recontacted n-y:nn by TONY D'ANDREA and Ai-_‘ :

- L e

torney SHIPIRD and it was requested that he write t.hls 1ettsr as soon as pos- 1
sible for PHILIP D'ANDREA. k

Mr., HOMAN claims he was rushed with other business matters and ~ i~ x
therefore he immediately wrote the letter, not giving it any thought as to a.ny i A\,
repercussions. MUr. HOMAN stated that all of his business dealings with the L
. D'ANDREA family have been satisfactory and that in the case of PHILIP he wasg i< “* = ’. '
lenient in his efforts to collect the balance owed on the purchase of the prop-g o 3:'

nt-'f'v bacauae of PHILIP'S inﬁnrnnrnf'&nn; hnwnvnr’ attem +o wara mada to ollect

small payments during D'ANDREAS! incarceration, L ’i r '

The records kept by Mr, BOLUAN on the purchase of property by = -~
PHILIP D*ANDREA is as follows:

January 3, 1942 Lots #40 and #50 Price $2,500.00 . o
Dowm Payment 500,00 - .« -

February 16, 1942 e Paymont t 500000 "

February 16, 1942 lots #1, #2, and #3 v 1,075,000
. ‘535750% '
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» Brought Forward *2,575000 s
-4 April 20, 1942 Payment | ' __ 400400 it
} L p] ’175.00 o !
' November 11, 1942 Interest 145,00 - i’“f
Qe 00 e
. November 30, 1943 Down Payment 1,000,00 Sy ?;
- 1,32G,00 ﬁm—. &
= December 13, 1945 Payment ' 100,00 ':fﬁ?i‘*?
I’EEOQOO i ‘_.« : g

February 12, 1946 Payment 50,00 n "

ELL.00 . <

Al o4 A r\un‘mml R

Mr. HOMAN advised thatl about two weeks ago PHIL D'ANDREA u-ame *y
to his office and advised that he was endeavoring to make arrangements to o
take care of the balance of $1,170,00, but, however, at the present time he 7+ . ¥
desired Mr. HOMAN to take whatever action he could to sell the real estate, = ‘' .

Mr. HOAN advised that PHILIP D'ANDAREA is asking $35,000.00 for ™'
his home and property, but however he feels he will take less if an offer is
made. MNr. HOUAN further explained that the front lots #40 and #41 were taken
in the name of PHILIP D'ANDREA along with the home which was built on these ,

. two lots, The back three lots, #1, #2, and #3, are in the name of TONI D'Am% ‘:,.

who is alleged to be a cousin and not the brother of PHILIP D'ANDREA.

R L |
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HOMAN stated: ®1 should apologize for writing the letter. I
acted toohasty." HOMAN claims that no moneyd. were offcred to him or any other”
consideration given to induce him to write the letter for D'ANDREA. He states: R
further he is not acjuainted with any of the other parclees and that he does _171
not know any of the other perscns considered as hoodlums in Chicago. SRR
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In connection with the interview with JAMES HAROLD HEGARTY, Special Agents
. first contacted and interviewed Mre o §
N A. SLOAN, who 1s general manager of the Mack Truck Company, 33rd and "éﬂ‘_‘_" o

. _Republic 2669, was intervieved on September 24, 1947 by Special Agentsq
' bﬂ‘t HEGARTY's place of employment, the Mack: - va7«.
) Truck Companye HEGARTY stated that he has been acquainted with Sybject

) _8lgnificant or as indicating that D'ANDREA was necessarily & poor credit risk. 1

' vised that HEGARTY has been employed by the Mack Truck Company for approxi- o

i g i,
o
]
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HEHDWOI'UH .:;ureeub, L,-Il..LCElgO’ Hﬂu wiio 18 nEGARTI'S SU.WIJ.UL Uu&l Ge” DIAJAN BOQes

mately twenty years and SLOAN regards him as extremely honest,

LA |
e
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SLOAN recalled that a few months ago HEGARTTY came to him and informed him
that he had received a request to submit a letter urging parocle for Subject
PHILIP D'ANDEFA. HEGARTY inquired of SLOAN as to whether such a letter _
might be prepared and submitted on behalf of the Mack Truck Companys, SLOAN
stated thatl he declined to permt such & letter to be prepared but told. ='W £ e

I ATIFY A Lo 2 Y UK V. W e [ —— o
TLORITL L lr.[ldtl .Ll b(lU J-dbbel "Lﬂllf.u ile HLLU].\' paopale a :'.’Ulnl lcttux Uf hiﬁ ,"-’

own indicating HEGARTY's personal experience with D'ANDREA in businesa deal- -
ings on behalf of the Mack Truck Companye A ,\E., "
SLOAN stated that he himself has been with the Mack Truck Company in chicago' S
only in recent years, and that he has no personal knowledge of any business :

dealings between D'AMDREA and the Mack Truck Company, which dealings occurred .
prior to Mr, SLOAN's Chicago employmente - o ;il s

- . TR
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JAVES HAROILD HEGARTY, who resides at 3520 West 62nd Place, Chicago, telepho

D'ANDREA for about twenty years., When HEGARTY first became acquainted 'I'lit-hé 7 ﬂ-‘
D'ANDEEA, HEGARTY was employed as a cashier by the Mack Truck Company, and - .. :.;
during that period of time D'ANDREA was purchasing dump trucks from the Mack '
Truck Company, which trucks were purchased by monthly installment payments. Lt o
HEGARTY saw D'AIDREA on the occasions 'ﬂhen the latter came to the Mack Truck - ¢

Gompany to make his payments. According to HEGARTY'!'s recollaction, DYANDREA - ¥ - .~
during the period of time when HEGARTY was employed as cashier purchased ap—~ - S
proximtely six dump trucks from the Mack Truck Companys HEGARTY recalled that :
D'ANDEEA was somewhat slow in making payments and frequently became delinquent .‘. ‘
in hs payments, but HEGARTY stated that it never became necessary for the =~ = ::
company to repossess any trucks and D'ANDREA eventually made his payments In -, - ..
all instancess HEGARTY stated thit because of business conditions at that time *:
he did not consider D'ANDEEA's delinquency in making paymenYs as particularly.-. »;MJ

i*f,"-‘.-,

‘. f I H
HEGARTY related that he became a salesman for the Mack 'I‘ruclc Company in 193'7 o f’“ ’
and during the period from 1937 to 1939 he soliclted business from D'ANDHEA. .*?;.', T
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